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Els nivells d’ocupació turística es mantenen tot i la crisi

Vinaròs, més accessible

L’Ajuntament ofereix la possibilitat a aturats i jubilats 
de disposar d’una parcel·la on cultivar a l’entorn de 
l’antic pou de Mangrano, de manera gratuïta i per un 
període  màxim de 4 anys

Horts  solidaris

Foto: redex.es

Conclouen les obres 
del Pla d’Accessibilitat 
del municipi en el 
que s’han invertit 2,3 
milions

La ciutat es converteix 
en una de les millor 
adaptades de la 
Comunitat
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ACTUALITAT

Emili Fonollosa

ABIERTO DOMINGOS
HASTA EL 30 DE

SEPTIEMBRE
Vuelve
al cole
ahorrando

El Ayuntamiento de Vinaròs ofrece gratuitamente a parados y jubilados 
parcelas para cultivar

El Ayuntamiento de Vinaròs ha puesto en marcha la iniciativa denominada "Huertos 
Solidarios" por la que los desempleados, jubilados y prejubilados mayores de 60 años 
interesados tendrán a su disposición de manera gratuita, durante un máximo de 
4 años, parcelas de 50 metros cuadrados con acceso a agua donde poder cultivar 
cualquier variedad agrícola.

El alcalde de la ciudad Juan Bautista Juan y el 
concejal de Empleo Juan Amat dieron a conocer 
ayer esta nueva propuesta, remarcando que ya 
fue sugerida pero sin ser tenida en cuenta en la 
anterior legislatura, cuando el PP estaba en la 
oposición.
Con solo rellenar un simple formulario, sin ningún 
coste,   aportando dos fotografías, fotocopia 
del DNI y acreditando la condición de parado o 
jubilado, se le pondrá a su disposición una de las 
23 parcelas municipales que se han delimitado 
en los terrenos situados en torno al antiguo pozo 
de Mangrano, donde recientemente se construyó 
el centro especial de ocupación. Si la demanda 
supera la oferta, cabe la posibilidad de habilitar 
otras parcelas, ya que el Ayuntamiento dispone 
de terreno suficiente en esa zona e incluso no 
se descarta habilitar también parte de terrenos 
de PAIS que ahora se dedican a aparcamientos 
provisional. Habrá prioridad para los parados, así 

que el sorteo que se haga para adjudicarlas, se hará 
con la premisa de destinar a ellos el 70 por ciento de 
las parcelas. En caso de futuras renuncias, se daría  
a los que se hayan quedado en "lista de espera". 
Se abre la posibilidad incluso a que aquellos a 
los que la iniciativa resulte muy positiva, se les 
pueda adjudicar una segunda parcela, que sería 
la contigua, en caso de estar libre. La adjudicación 
será por dos años, prorrogables después de año 
en año, hasta cuatro años más como máximo. En 
caso que no se cubrieran todas las parcelas con 
desempleados y jubilados, la iniciativa se abriría a 
la población en general.
Como no se exigen conocimientos previos de 
agricultura, se baraja la posibilidad de organizar 
un curso  sobre agricultura ecológica para adquirir 
una mínima preparación. El Ayuntamiento animará 
a estos "nuevos agricultores" a que fomenten el 
cultivo de variedades tradicionales de la zona. 
El alcalde destacó la doble vertiente de esta 

iniciativa, educativa-formativa y laboral, con la que 
estas personas puedan desarrollar habilidades y 
tener una ocupación que les rinda en productos 
agrícolas. Además, puede servir para recuperar 
y conservar variedades de la zona. "Este uso 
privativo de la parcela pensamos que para estos 
colectivos es una oportunidad de sentirse útiles y 
podrán desarrollar una actividad formativa".
Entre los adjudicatarios se constituirá la Asociación 
de Usuarios de los Huertos Solidarios del Pou de 
Mangrano para mantener una vinculación con 
el consistorio; cada uno tendrá un carnet donde 
quedará acreditada la parcela de la que dispone. 
Desde el Ayuntamiento, se facilitará a cada uno 
algunos de los aperos agrícolas más básicos 
como azadas y rastrillos, aunque a partir de allí 
será el usuario el que se haga cargo del resto de 
instrumentos y elementos   necesarios como las 
semillas. Las parcelas están dotadas con agua para 
el correspondiente riego.
El edil de Empleo aclaró que estas parcelas no 
afectan en absoluto al referido centro ocupacional, 
que todavía está pendiente de entrar en 
funcionamiento. Juan comentó que pretenden 
poner la idea en marcha cuanto antes, por lo que 
animó ya a los posibles interesados, anunció que 
será ampliamente difundida y destacó  su carácter 
dinámico porque podrá ir variando en función de 
la demanda existente.
Esta iniciativa se ha trasladado a todos los grupos 
políticos del consistorio para que aporten sus 
ideas, así que la reglamentación establecida queda 
abierta a posibles modificaciones.

Sera en el entorno del antiguo pozo de Mangrano, de forma gratuita y con periodos de un máximo de cuatro años

Las parcelas se adecuarán en el entorno del Pou de Mangrano

El edil de Empleo, Juan Amat, y el alcalde, Juan Bautista 
Juan, presentaron la iniciativa 
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Los socialistas de Vinaròs han criticado que no se les 
hubiera informado desde la alcaldía de la visita de 
la conselleria de Infraestructuras y Medio Ambiente, 
Isabel Bonig, a la ciudad el pasado martes.
El portavoz socialista, Jordi Romeu, ha manifestado 
que “una vez más el talante del alcalde Juan Bautista 
Juan ha quedado demostrado en la última visita en 
Vinaròs de la Consellera de Infraestructuras y Medio 
ambiente, Isabel Bonig, volviendo a despreciar 
los concejales de los grupos municipales de la 
oposición no comunicando la presencia de este alto 

cargo autonómico a nuestra ciudad”.
Romeu dijo que “no nos deja de sorprender 
esta actitud tan partidista cuando a todas horas 
está echándonos por cara a los partidos de la 
oposición la falta de colaboración e implicación 
en los temas municipales”.
El edil dijo que “a los socialistas nos hubiera 
gustado hablar con la consellera puesto que 
ella es una de las responsables de la tasa de 
reciclaje de basuras del Consorcio de Castelló 
Norte, debido a qué la generalitat es uno de los 

miembros principales del mismo”.
Romeu también indicaba que “la ciudad de Vinaròs 
tiene más temas a resolver por esta consellera 
que no sabemos si el alcalde le ha transmitido 
en su encuentro íntimo y reservada. Por ejemplo, 
la construcción de la piscina municipal; las obras 
inacabadas del puerto; la estación de autobuses; 
el polígono industrial de las Soterranyes; el Parque 
Logístico Vinaròs-Benicarló, la urbanización de Pío 
XII y también el estado de los edificios construidos 
de protección oficial”. 

Los socialistas critican que el alcalde no comunicara la visita de la consellera Bonig
Redacción  

La consellera de Infraestructuras, 
Territorio y Medio Ambiente, Isabel 
Bonig dijo en Vinaròs que esta ciudad 
se ha convertido en un referente 
turístico y la primera en ejecutar 
plenamente su plan de acesibilidad, 
para lo que el gobierno valenciano 
ha destinado 2,3 millones de euros, 
dentro del Plan Confianza.
Bonig se desplazó hasta Vinaròs 
para supervisar la finalización de 
todas las obras incluidas en el plan 
y que han afectado a un total de 
23 edificios públidos y un gran 
número de espacios públicos de la 
localidad. La consellera coincidió 
con los responsables de las obras 
en que Vinaròs ha pasado a ser una 
de las mejor adaptadas. "Vinaròs 
se convierte en la primera o de 

las primeras ciudades valencianas 
no solamente en tener un plan de 
accesibilidad, ya tuvo uno en el 
2006, sino también en ejectuarlo y 
que hacen que Vinaròs sea todo un 
referente turístico". Bonig destacó 
la importancia del turismo para 
la Comunidad Valenciana puesto 
que representa el 14% del PIB. 
"La provincia de Castellón debe 
despegar a nivel turístico, Alicante 
ya tiene una sólida base, ahora es el 
momento de Castellón y todas estas 
mejoras ofrecen un plus de calidad".
Bonig recordó que el Plan Confianza 
ha destinado a Vinaròs un total 
de 6,5 millones de euros mientras 
que para toda la comerca se han 
destinado 18,5 millones de euros 
con un total de 49 actuaciones. 

La Conselleria acaba las obras del plan de accesibilidad de Vinaròs, en el que 
se han invertido 2,3 millones de euros
Isabel Bonig considera ahora a esta ciudad una de las primeras de la comunidad en accesibilidad

Emili Fonollosa

Las mejoras o bajas en algunas de las obras 
ejectuadas permitirán acometer, según anunció, 
una nueva obra que afectará al recinto portuario 
vinarocense, lo cual solo está pendiente de 
resolver unas cuestiones técnicas.
Según explicó el director de la obra, este plan no 
solamente beneficia a las personas con sillas de 
ruedas, sino a toda la población porque también 
es para quien "tiene problemas visuales, auditivos, 
gente obesa, gente mayor, transportistas...". 
Añadió que se debe tender hacia un diseño en 
el que todos los espacios sean adecuados para 
todos. Las actuaciones realizadas en Vinaròs han 
afectado a la gran mayoría de edificios públicos 
porque "había muchas deficiencias no tenidas en 
cuenta cuando se construyeron" por lo que se han 
instalado ascensores, se han sustituido puertas, 
se han adaptado aseos a la normativa vigente y 
se han construido rampas, entre otras cosas. En 
cuanto al entorno urbano, se han ampliado aceras, 
se han acabado otras incompletas, se ha retirado 
mobiliario mal ubicado y un largo etcétera.
El alcalde de Vinaròs Juan Bautista Juan comentó 
que estas obras han sido una gran apuesta por 
mejorar el municipio de cara a las personas 
con movilidad reducida, no solamente por la 
envergadura de la inversión económica sino porque 
ha afectado a muchos lugares del municipio. 
Además, "se han hecho muchas mejoras en vías 
urbanas y en calles, pudiendo ofrecer la ciudad a 
todo aquel turista que pueda tener dificultades 
para desplazarse".

La ejecución del  Plan ha mejorado sensiblemente la accesibi l idad del  municipio

La Consel lera de Infraestructuras,  Isabel  Bonig,  vis itó las obras incluídas en el  proyecto junto al  alcalde,  Juan Bautista Juan, 
y  el  diputado autonómico,  Mariano Castejón
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Totes les imatges 
 www.fotospai.com

Es un mensaje de Cocemfe Maestrat

El Plan de Accesibilidad de Vinaròs poco 
sirve si luego no hay una concienciación 
por parte de la ciudadanía  en 
estacionar  los vehículos sin taponar 
los pasos de peatones adaptados a 
personas con y sin movilidad reducida

Hoy por mí...
...mañana puede que por tí

son muchos años luchando contra las 
barreras y aún se ven estas situaciones

¡¡¡suspendido en solidaridad!!!

FOTODENUNCIA

Emili Fonollosa

La gran cantidad de reclamaciones o consultas 
más de medio millar, que ya se han presentado 
en el Ayuntamiento de Vinaròs por la nueva 
tasa de reciclaje de basuras, impuesta por el 
consorcio de residuos, ha hecho reaccionar al 
equipo de gobierno, anunciando ayer una serie 
de iniciativas que permitan, entre otras cosas, 
bonificaciones y excenciones a las personas y 
familias más necesitadas.
El concejal de Hacienda Ernesto Molinos anunció 
ayer la presentación desde el consistorio ante el 
consorcio de un   documento trasladándole las 
quejas tanto de los vecinos como las del propio 
ayuntamiento. Desde la entrada en vigor, aún 
no siendo responsabilidad del Ayuntamiento 
de Vinaròs, se ha puesto en marcha una oficina 
de atención al ciudadano donde durante las 
últimas semanas de funcionamiento se ha 
atendido e informado a mas de 500 ciudadanos. 
En  el documento se va a pedir al consorcio que 
se adhiera por una lado a la ordenanza municipal, 
para contemplar en la del consorcio los mismos 
supuestos de exención en relación a los locales 
con vado que no pagan tasa de basuras municipal, 
y que también tenga en cuenta las bonificaciones 
del 50% que actualmente se contemplan para 
aquellas familias que reúnan requisitos de una 
renta más baja. 
Así mismo se le va a trasladar la problemática 
en relación a las tasas aplicadas al comercio 
en cuanto a que "consideramos se trata de un 
criterio totalmente desacertado y discrecional 
el cobrar una tasa hasta un número de metros 
y que por un único metro más, la tasa sea el 
doble". También va a trasladarse el problema de 
los locales vacíos sin agua, ni luz ni licencia de 
primera ocupación, "los cuales consideramos 
que además deberían tener un tratamiento 
separado".
El consistorio también reclamará cambios en la 
tasa  para  las empresas que ya generan residuos 
como talleres y fabricas de mueble que contando 
con gestores de residuos especializados ahora 
ven como les cobran una tasa por un reciclaje 

que ya están realizando.  Asimismo, se exigirá al 
consorcio que se estudie alargar el periodo de 
amortización de la planta de Cervera para así 
bajar el coste anual de la tasa y que eso suponga 
otra rebaja. 
Rebaja de la tasa municipal
Por otra parte, Molinos dio a conocer las 
intenciones del gobierno local de rebajar la tasa 
municipal de basuras que éste mismo gobierno 
había reimplantado después de suprimirse hace 
dos legislaturas.   Se quiere aplicar una rebaja 
por anticipado e ir revisando el nivel de reciclaje 
municipal para ir bajando más la tasa, una rebaja 
que podría rondar entre el 10 y el 20 por ciento. 
"Queremos que la gente se conciencie de 
que cuando tira una botella de cristal en un 
contendedor que no es el de vidrio, al municipio 
le cuesta dinero extra en cuanto a que por un 
lado vamos a pagar por Tonelada trasportada 
de basuras al vertedero y por el otro lado por el 
coste de su reciclaje, mientras que si la deposita 
en un contenedor de vidrio el municipio se 
ahorra el coste del transporte al vertedero y 
además ingresa por el reciclaje del vidrio". 
Lo mismo sucede en el caso de los plásticos y el 
papel. Es esa rebaja en el coste del transporte y 
en la aplicación de los ingresos por el reciclaje 
de los contenedores repartidos por todo el 
municipio de color amarillo, azules y los verdes 
de vidrio la que va a repercutir sobre la tasa para 
bajar lo que actualmente pagan los ciudadanos 
en la tasa municipal en un 10%- 20%. Por todo 
ello se va invertir fuertemente en las campañas 
de concienciación ciudadana y especialmente 
en las escuelas con talleres y actividades para el 
fomento del reciclaje. "Los ciudadanos -destacó 
Molinos- lo único que tienen que hacer en sus 
casas es separar los residuos y bajarlos a los 
contenedores de las calles y el ayuntamiento se 
compromete a por un lado revertir los ingresos 
de esos residuos en una bajada de tasas y a 
revertir también en una bajada de tasas el ahorro 
del transporte de menos residuos urbanos a la 
planta de reciclaje de Cervera" . 

Vinaròs pide al Consorcio de residuos que aplique 
bonificaciones y exenciones a la tasa de reciclaje
Medio millar de vecinos han presentado reclamaciones

Se exigirá al consorcio que se estudie alargar el periodo de amortización de la planta 
de Cervera y que la Diputación  fraccione el cobro de recibos

Molinos anuncia la rebaja de la tasa de basuras para el próximo año en un 10 ó 20 
por ciento

lotería de navidad de 2012

Hermandad de nazarenos de Nro. Padre 
Jesús Cautivo y Nra. Sra. de la Merced
Comunica a sus socios y simpatizantes 
que para el 1 de septiembre estará a su 
disposición la lotería de navidad de 2012.
Para todos los interesados en la misma 

se les comunica que lo pongan en 
conocimiento a la persona que se encarga 
del cobro de sus cuotas anuales o bien 
retirándola en la sede de la cofradía.
Sita en la calle Juan Sebastián Farga 30 
bajos, los lunes y viernes de 20 h. a 21 h.
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ORDRE DEL DIA

1. Aprovació, si escau, dels esborranys de les 
actes de dates 26-07-12 i 31-07-12.

2. Dació de compte de Decrets i Resolucions de 
l’Alcaldia, de conformitat amb el que disposa 
l’article 42 del R.D. 2568/86 de 28 de novembre.

3. Proposta d’aprovació inicial del nou 
Reglament de Normalització Lingüística. 

4. Proposta de cessió de terrenys al Consorci 
del Pla Zonal de Residus de la Zona 1 per a la 
ubicació de l’Ecoparc de Vinaròs. 

5. Proposta d’autorització de compatibilitat a 
Immaculada Picado Marcos.

6. Proposta d’aprovació del conveni de 
col·laboració entre l’Ajuntament de Vinaròs, 
Ajuntament de Benicarló i l’Ajuntament de 
la Vall d’Uixó per a l’execució del projecte 
Emprende N+S.

7. Proposta d’aprovació de l’adhesió de 
l’Ajuntament de Vinaròs a la Carta de Serveis 
de la Xarxa d’Agències per al Foment de la 
Innovació Comercial.

8. Proposta de l’Alcaldia en relació amb 
expedient sancionador en matèria contractual 
seguit contra la mercantil UTE CENTRO DE DIA 
VINARÒS. 

9. Proposta d’aprovació de l’expedient de 
contractació del Servei de Subministrament 
d’Energia Elèctrica per a l’Ajuntament de Vinaròs 
(Expt. Generals 10/12).

10. Despatx extraordinari.

11. Precs i Preguntes.

SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT
PLE DE 23 D’AGOST DE 2012

Los ayuntamientos de Vinaròs, Benicarló y 
Vall d´Uixó han elaborado un convenio de 
colaboración para la ejecución de un proyecto 
denominado Emprende N+S por el que se abre 
una línea de actuación común de atención a los 
emprendedores,  que permita a las agencias de 
empleo y desarrollo local prestarles servicios 
basados en una metodología estandarizada.
El convenio fue aprobado por unanimidad de la 
corporación municipal vinarocense en la sesión 
plenaria de julio. Según explicó el concejal de 
Empleo y Nuevas Tecnologías Juan Amat, el 
convenio tiene un montante total de 75.000 
euros; 5.000 euros serán aportados por cada 
consistorio implicado y los restantes 60.000 
euros irán a cargo del Ministerio de Industria, si 

concede la subvención solicitada  Según Amat, 
el convenio es especialmente   beneficioso 
para Vinaròs porque este municipio correrá 
con el 37 por ciento de su gestión, porcentaje 
superior al de los otros dos consistorios. El 
concejal del PSPV-PSOE Vicent Albiol, además 
de mostrar su apoyo a esta iniciativa, sugirió 
que se aprovechen los trabajos de otros 
organismos como el realizado por el CEDES 
en el ámbito provincial. Así, según Albiol estas 
otras posibilidades también deben ponerse al 
servicio de los emprendedores y debe evitarse 
la duplicidad de recursos, o sea, que la faena 
ya hecha se pueda aprovechar por todas las 
administraciones y se pueda verse reflejada en 
acciones muy concretas.

Vinaròs, Benicarló y Vall d´Uixó se unen para  ayudar 
a los emprendedores

Emili Fonollosa

El plenario, también con el apoyo unánime 
de toda la corporación, aprobó el expediente 
de contratación del servicio de suministro de 
energía eléctrica para el Ayuntamiento. La 
concejala del PVI María Dolores Miralles instó 
a buscar a la compañía que ofrezca el mismo 
servicio que otras pero con el menor coste, para 
reducir gastos y pidió que se adopten medidas 
para aumentar el ahorro energético. El concejal 
de Hacienda Ernesto Molinos relacionó algunas 
de las iniciativas puestas ya en marcha para 
lograr ese ahorro, como la reducción hasta un 
27 por ciento de la potencia de encendido del 
alumbrado público, adoptada hace dos meses. 
Además, se ha hecho el estudio de toda la red 
para localizar qué zonas podrían ser susceptibles 
de la reducción de la iluminación, sin afectar a 
los vecinos, lo que se aplicará tras el verano y se 
aplican apagados selectivos en algunas zonas 

periféricas. El Ayuntamiento gasta anualmente 
un millón de euros en alumbrado,   cuando en 
el año 2006 era la mitad, como destacó Molinos.
El plenario por otro lado aprobó la cesión de 
terrenos al consorcio del plan zonal de residuos 
para la ubicación del ecoparque; se ceden 3.390 
metros cuadrados, aunque Esquerra Vinaròs 
votó en contra. Tampoco estuvo de acuerdo este 
partido, a pesar del apoyo de todos los demás, 
en la aprobación inicial del nuevo reglamento 
de Normalización Lingüística.
Se resolvió positivamente la propuesta de la 
Alcaldía respecto a un expediente sancionador 
en materia contractual sobre la mercantil que 
ha construido el centro de día; la sanción se 
impondrá sobre el precio del proyecto.
Asimismo, se aprobó la adhesión del Ayuntamiento 
a la Carta de Serveis de la Xarxa d´Agències per al 
Foment de la Innovació Comercial.

El Ayuntamiento adopta medidas para ahorrar 
en el suministro eléctrico

Emili Fonollosa

El actual modelo de gestión del aparcamiento 
subterráneo de la plaza de Río Cuarto es "ruinoso" 
para las arcas municipales lo que obligará a cambiar 
por completo su forma de funcionamiento, según 
ha avanzado el alcalde Juan Bautista Juan.
A preguntas del Bloc, el alcalde ha dicho que en estos 
momentos se preparan los pliegos de condiciones 
para adjudicar la movilidad y estacionamiento de 
la ciudad y este párking tendrá un funcionamiento 
diferente. Dado que el modelo actual de gestión 
no es "viable" en estos pliegos se plantea que el 
parking sea para abonados, "es la única alternativa 

que nos queda, porque no se puede mantener un 
servicio con horarios y personal igual que en el 
resto de zonas de estacionamiento".
Por otra parte, el alcalde ha advertido que se va a ser 
rigurosos en el cumplimiento de la normativa y de 
los permisos otorgados en cuanto a ocupación de vía 
pública por parte de establecimientos. Se va a evitar 
por ejemplo que haya espacio ocupado por mesas 
y sillas apiladas, como ocurre en un determinado 
establecimiento según ha denunciado el Bloc.
En otro orden de cosas, preguntado por el concejal 
socialista Guillem Alsina, el alcalde ha reconocido 

que la fuente de la plaza de S.Antonio tiene una go-
tera y su reparación va a costar 18.000 euros, porque 
también se repararán otros desperfectos. Por otro 
lado, el Ayuntamiento aún debe decidir qué hacer 
con la estatua de Costa y Borrás después de detec-
tarse un importante corrimiento de su base que 
ha obligado a acotarla al público. Se hará una cata 
para ver si se sigue produciendo ese movimiento y 
actuar en consecuencia. Juan, por otro lado, ha des-
mentido que vaya a cerrarse el centro de enfermos 
de Alzheimer, al contrario, se estudia el incremento 
en un cincuenta por ciento de la cantidad de plazas.

El parquing de Rio Cuarto cambiará de gestión  al ser “ruinoso” para las 
arcas municipales

E.Fonollosa
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La nueva cacelorada en protesta por 
los recortes, convocada en la plaza del 
Ayuntamiento de Vinaròs para antes 
del pleno no tuvo esta vez tanta par-
ticipación y no registró incidencias, 
ni en la propia plaza ni en el salón de 
plenos. Los concentrados, que suma-
ban más de dos centenares antes del 
pleno, no cesaron de hacer sonar sus 
cacerolas y pitos, perfectamente audi-
bles desde el salón plenario y durante 
todo el desarrollo del pleno. El salón 
no se llenó esta vez de público y no se 

exhibieron pancartas ni letreros, aun-
que en la plaza los manifestantes por-
taron una gran pancarta con el lema 
"Vinaròs diu prou". La salida de los edi-
les, tras el plenario, fue acompañada 
por fuertes silbidos y coreando frases 
por parte de los que seguían concen-
trados. También se protestó ante el 
desplieuge de fuerzas de seguridad, 
ya que hubo refuerzos de guardia ci-
vil; "no feia falta tnata polícia" gritaron 
reiteradamente los participantes en 
esta nueva cacerolada.  

Cacerolada sin incidentes

E.Fonollosa

Los grupos políticos de Vinaròs 
difieren en el candidato al 
premio por la defensa de las 
tradiciones locales La falta 
de unanimidad a la hora 
de decidir el galardonado 
con la distinción Grinyó 
Ballester, que otorga cada 
año el Ayuntamiento de 
Vinaròs coincidiendo con 
el aniversario de la carta de 
población, ha motivado que 
por primera vez hayan salido a 
la opinión pública las personas 
o colectivos que los diferentes 
partidos proponen. 
Tanto socialistas como 
Esquerra han dado a conocer 
sus propuestas por la falta 
de unanimidad a la hora de 
decidir el galardonado en la 
comisión de Cultura. El primero 
en salir ante los medios de 
comunicación fue el edil de 
Esquerra, Lluis Batalla, quien 
propone al abogado Agustín 
Delgado, al biólogo Didac 

Mesa, al historiador Miguel 
Angel Baila y a Antoni Arnau 
por sus investigaciones 
entorno la guerra civil. Por su 
parte, los socialistas proponen 
a la asociación cultural Amics 
de Vinaròs. 
El portavoz socialista, Jordi 
Romeu, decía que “es una 
propuesta que creemos puede 
tener el consenso unánime 
de todos los grupos políticos 
al ser una entidad con una 
trayectoria reconocida 
ampliamente por la sociedad 
vinarocense en beneficio de la 
recuperación y puesta en valor 
de las tradiciones, historia 
y patrimonio de nuestra 
ciudad”. Por su parte el PP 
propone a Francisco Baila, que 
entre otros cargos fue Director 
General de Ordenación y 
Centros de la conselleria de 
Educación y actualmente es el 
presidente del Consell Escolar 
de la Comunidad Valenciana.

Disparidad de criterios en las 
propuestas para el Grinyó Ballester

Vinaros News
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Después de siete años en los que el Ayuntamiento de Vinaròs cerraba 
durante al menos una semana del mes de agosto, el actual equipo 
de gobierno ha decidido no cerrar ni un solo día las instalaciones 
municipales para ofrecer una mayor atención al ciudadano.
La edil de Gobernación, Mar Medina, ha indicado que “pensamos 
que la administración local debe estar al servicio de los ciudadanos 
para resolverles sus dudas todos los días del año y por eso hemos 
decidido que las puertas del Ayuntamiento estén abiertas todos los 
días porque esta es nuestra principal misión y así lo entendemos 
desde el equipo de gobierno.”
La medida de cerrar el Ayuntamiento durante una semana fue 
criticada en su momento por el Partido Popular al considerar 
que “durante el mes de agosto son muchas las personas que 
tienen su segunda residencia en Vinaròs y que necesitan realizar 
trámites administrativos en el Ayuntamiento y no podía ser que se 
encontraran la puerta cerrada o vinarocenses que aprovechan sus 
vacaciones para realizar trámites y consultas diversas.”
Medina ha informado que “se está informando a mucha gente 
sobre la nueva tasa del Consorcio de basuras, entre otros temas, y 
por eso más que nunca es importante que los funcionarios estén 
disponibles para resolver todas las dudas que puedan plantearse.”
Para finalizar la concejal vinarocense señala que “desde el pasado 
mes de septiembre de 2011 el Ayuntamiento atiende al público 
en horario de 9 a 14 horas, cuando anteriormente la atención al 
público se iniciaba a las 10 horas, lo que ha supuesto muchas más 
horas del Ayuntamiento abierto a los ciudadanos y la mejora del 
servicio que se ofrece.” 

El Ayuntamiento de Vinaròs incrementa 
las horas de atención a los ciudadanos
El equipo de gobierno no ha cerrado el Ayuntamiento 
durante una semana como se implantó en el anterior 
mandato

Redacción

Vinaròs manté els nivells d’ocupació tot i la crisi 
El passat mes de juliol, establiments hotelers, apartaments i 
càmping van arribar a un 76% d’ocupació

Les estadístiques d'ocupació durant el 
mes de juliol demostren que Vinaròs 
manté les xifres, pel que fa a arribada 
de turistes, tot i la crisi econòmica que 
es viu a nivell nacional i internacional. 
L'ocupació total va arribar a un 76%, 
molt a prop del 80% aconseguit en 
el passat any 2011. Les xifres més 
destacades corresponen al 98% 
d'ocupació en càmping. En hotels, la 
mitjana és de 73,75% d'ocupació, amb 
establiments que han arribat al 85% 
de les seues places ocupades. Quant 
a apartaments, la mitjana és del 77% 
i algunes instal·lacions han pogut 
penjar el cartell de "complet".
Pel que fa a la procedència dels visitants, 

es percep una gran diversificació ja 
que, en alguns establiments hostalers 
el públic majoritari procedeix de l'Estat 
espanyol mentre que en altres, com 
apartaments o càmping, l'afluència de 
turistes estrangers és majoritària.
Des de la regidoria de Turisme i 
Platges, la regidora Elisabet Fernández 
destacava que "estem contents perquè 
s'ha mantingut el nivell d'ocupació a 
la major part d'establiments". Ja amb 
les dades relatives al mes d'agost, 
es podrà fer una anàlisi global de 
l'ocupació turística registrada durant 
tot l'estiu a Vinaròs i també de la 
repercussió econòmica en sectors 
com l'hostaleria o el comerç.

Redacció

SE HAN RECIBIDO LOS LIBROS DE TEXTO
PARA EL PRÓXIMO CURSO ESCOLAR 2012-2013

LOS CLIENTES CON RESERVA YA 
PUEDEN PASAR A RECOGERLOS

* Se respetará el precio hasta agotar existencias

ADQUIERA 
SU MATERIAL 

ESCOLAR ANTES 
DE LA SUBIDA 

DEL IVA

*
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El PSOE propone prolongar los años de amortización de la planta de Cervera para 
rebajar el importe de la tasa
Es una de las nueve medidas que proponen

X.Flores

ACTUALITAT

Los centenares de lisas que aparecieron muertas en 
varias playas del casco urbano de Vinaròs procedían 
con toda probabilidad de una embarcación de 
pesca que las arrojó al mar, según informó el alcalde 
de Vinaròs Juan Bautista Juan después de las 
investigaciones realizadas.
 El primer munícipe indicó que se ha puesto el tema 

Las lisas muer tas procedían de una embarcación que 
las arrojó al mar

Emili Fonollosa. Fotos: Nacho Martín

La ejecutiva comarcal socialista 
Ports Maestrat ha propuesto nueve 
medidas para reducir la tasa de 

tratamiento de basuras que ha 
impuesto el consorcio. Los socialistas 
han incidido en que puede hacerse, 

por ejemplo, aumentando el 
periodo de amortización de la 
planta, actualmente a 20 años. 
También subrayó el secretario 
general, Evaristo Martí, que debe 
primarse de manera “eficaz y 
real” el reciclaje que realizan los 
ciudadanos.  Resolver los de manera 
definitiva problemas detectados  en 
las facturas, un mejor tratamiento 
de los locales vacíos, acercar el 
importe de la tasa a la realidad del 
consumo, el control exhaustivo 
de las toneladas de residuos que 
entran en la planta y de los costes de 
su tratamiento, el fraccionamiento 
y aplazamiento de los pagos o 
mejorar, actualizar y depurar el 

padrón de los municipios, son otras 
de las propuestas que los socialistas 
consideran indispensables para que 
la tasa tenga el mínimo coste sobre 
el ciudadano que apuntó Martí.
Por su parte, el secretario de 
organización, Juan Antonio Beltrán, 
acusó al Bloc Compromís de haber 
intentado sacar “rédito político” 
en este tema “aprovechándose de 
una ciudadanía molesta”. También 
acusó al PP de “intentar sacarse sus 
responsabilidades confunciendo 
a la ciudadanía y cargando la 
responsabilidad sobre el PSOE”. 
Beltrán recordó en este sentido 
que los populares tienen mayoría 
en el consorcio. 

en manos del Seprona para que aclare el caso en 
su totalidad y pueda encontrarse la embarcación o 
embarcaciones que pudieron verter las lisas al mar. 
Todo apunta a que una o varias embarcaciones 
de pesca capturaron un banco de lisas y parte del 
mismo fue devuelto al mar por superar el total 
de capturas permitido. Juan indicó que lo que 
es seguro que estas embarcaciones no tienen 
como base el puerto de Vinaròs ni ninguno de 
los alrededores.
Con estas informaciones, Juan deseaba transmitir 
un mensaje de tranquilidad,  al descartarse que la 
muerte a masiva de estos peces pudiera deberse 
algún tipo de contaminación o vertidos al mar. 
También se descarta que pudieran proceder de 
alguna piscifactoría. 
Las lisas aparecieron muertas en   la tarde del 
domingo 19 de agosto en las playas del Fortí, Fora 
Forat y Cossis de Vinaròs. Unas 600 lisas llegaron a 
esas playas arrastradas por las corrientes marinas, 
provocando preocupación entre los bañistas, 
aunque de inmediato se procedió a retirarlas y 
dejar las playas completamente limpias.

pago de la cuota

Asociación de Jubilados 
y Pensionistas
"López Dóriga Vinaròs"

Se recuerda a todos los 
asociados que el plazo 
para el pago de la cuota 
anual finaliza el próximo 
día 31 de octubre, según 
el acuerdo de la pasada 
junta general del 5 de 
Junio de 2012.
La junta

Esquerra Vinaròs considera que l'equip de govern 
“ha volgut rentar-se les mans amb l'abusiva taxa 
que passa a cobrament el consorci de residus 
de la zona nord”. L'edil Lluis Batalla manifestava 
que l'actual equip de govern “era absolutament 
coneixedor d'aquesta taxa des de 2011”, afegint 
que “en el moment que es van fer públiques 
les taxes, aprovades dintre del consorci pel seu 

partit al desembre de 2011, l'Ajuntament de 
Vinaròs no va presentar cap al·legació”. “Després 
d'un mes i mig llarg de començar a cobrar-se la 
taxa, i després de la indignació mostrada pels 
veïns de Vinaròs, compareixen –en referència a 
la roda de premsa dels edils d'Hisenda i Serveis- 
per a mostrar-se sensibles amb la població. 
Quan la taxa s'ha cobrat ja majoritàriament, 

és un acte de cinisme polític i és una burla 
al poble, més quan el període d'al·legacions 
ha acabat justament el dia abans d'aquesta 
compareixença”, va dir Batalla. Batalla també 
deia que “durant el temps que s'han pogut fer 
al·legacions l'equip de govern no ha tingut cap 
sensibilitat a les queixes, i ara, quan ja no es pot 
al·legar, la té tota”. 

Esquerra acusa al govern local de rentar-se les mans en la taxa del consorci 
Redacció

Evaristo Martí y Juan Antonio Beltrán
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El dissabte 18 d'agost vam raptar a la nostra amiga Bea Buj per tal de celebrar la seua "Despedida de soltera". 
Tota una sorpresa que vam celebrar a Salou on ho vam passar genial. Ara a per la boda

Taller de fanalets de meló de moro. Fotos Emili Fonollosa

De Zaragoza Enrique Gracia, con su familia, de vacaciones como todos 
los años en Vinaròs

El passat dissabte 25 d’agost, a partir 
de les 22: 00 h, es va fer per quart any 
consecutiu, l’observació pública amb 
telescopis a la partida dels Cossis 
de Vinaròs. Aquesta activitat està 
organitzada per la Fundació Caixa 
Vinaròs i el grup d’astronomia Cel de 
Vinaròs, amb seu a la Fundació.
Malgrat el bon temps que havia fet 
els dies anteriors, aquesta nit els 
núvols van fer “acte de presència” i 
van dificultar l’observació, de manera 
que no es va poder veure Saturn. A 

mesura que la nit anava avançant, poc 
a poc les condicions va anar millorant 
i finalment es va poder observar La 
Lluna a més d’alguns cúmuls i galàxies.
Es van muntar 5 telescopis dels 
integrants de Cel de Vinaròs, que 
a més van fer les explicacions 
complementàries a tot allò que 
s’anava observant.
Malgrat les males condicions 
atmosfèriques, la gent va anar 
acudint tota la nit i l’observació es va 
allargar fins la 1 de la matinada

Observació als Cossis

Teniendo en consideración el trato 
amable y la esmerada atención de 
que Ramón fue siempre objeto, y 
más durante los últimos días de 
su vida, por parte de los diversos 
Centros y Asociaciones, la familia 
queremos expresar nuestro sincero 
reconocimiento a todo ese colectivo 
de personas que a través de su 
dedicación tanto profesional como 

Agradecimiento de la famila Valls 
Fonollosa tras el fallecimiento de Ramón

altruista, lograron hacer feliz a 
Ramón. Así pues, muchas gracias a:
 - La Frater de Vinaròs
 - Centro de Educación Especial  
“Baix Maestrat”, de Vinaròs
 - Centro Ocupacional de Benicarló
 - Afanías
 - Residencia “El Collet”, de Benicarló
 - Personal del Hospital Comarcal 
de Vinaròs
 - Unidad Hospitalaria a Domicilio
De buena suerte, al amparo de la 
familia que tanto hemos querido y 
queremos a Ramón, así como de las 
personas pertenecientes a les Entes 
referidos, estamos convencidos de 
que vivió su vida disfrutando de 
las ilusiones que despertaron en su 
ser. Así fue hasta el último instante, 
en que partió al Paraíso, sin quejas 
ni lamentos, donde a bien seguro 
ocupa ya un lugar privilegiado. 
Descanse en paz.

 AVISO IMPORTANTE:
Se recuerda a todos los componentes de la banda de cornetas 
y tambores de la Hermandad Nuestro Padre Jesús Cautivo y 
Nuestra Señora de la Merced, que comenzamos a ensayar el 
próximo lunes día 3 de septiembre a las 20 horas en la Plaza 
de Toros de esta localidad.
Se ruega la máxima asistencia.
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Como cada 15 de agosto, se celebra la festividad 
de “La Asunción” de la Virgen María en cuerpo y 
alma al cielo, después de su “dormición”. Eso es lo 
que nos dice la “tradición”.
A las 19 horas y precisamente donde la Virgen de La 
Asunción tiene su casa en Vinaròs, en la Parroquia 
Arciprestal de La Asunción de nuestra ciudad, se 
celebraba una solemne Eucaristía en un templo 
repleto de fieles, vamos, como cada año.
Hay gente que manifiesta que esta celebración, va 
en decadencia desde hace años, también dice que 
se estaba perdiendo en los últimos años.
Si uno que ha estado presente, el que suscribe, 
manifiesta que como todos los últimos años, el 
templo estaba repleto de fieles, pues no se que se 
puede pedir mas. Otra cosa, es la participación de 
los fieles que participan en la procesión posterior a 
la celebración de la Eucaristía. Aquí eso si se podría 
comentar.
En este caso, participaron en la Eucaristía por parte de 
nuestro ayuntamiento, el Sr. alcalde D. Juan Bautista 
Juan, el cual estuvo acompañado por diversos 
concejales, también las Cofradías del “Santissim” y la 
de la “Misericordia”, las damas mayores e infantiles 
de nuestras fiestas con sus correspondientes reinas y 
los fieles que llenaban el templo. Estuvo oficiada por 
el padre Esteban tendiendo como concelebrantes a 
mossen Redento y Florencio, junto con el arcipreste, 
párroco y canónigo mossen Emilio Vinaixa Porcar. 
Encontramos a faltar en la Eucaristía el 
acompañamiento de una coral. Parece mentira, que 
con la cantidad de corales existentes en nuestra 
ciudad, no se requiriera la participación de una de 
ellas para dar mas relevancia a la celebración. En 
fin, otro año será.
Al finalizar la Eucaristía tomó la palabra mossen 
Emilio explicándonos el motivo de la festividad, 
haciéndonos ver tres etapas de la Virgen en su 
ascensión al cielo: la primera la urna con la Virgen 
sobre su peaña, lo que representa su “dormición”, 
ya que la Virgen no llegó a morir. La segunda etapa 

Se celebró la festividad de Nuestra Señora de la Asunción
Fotos y texto: Salvador Quinzá Macip.

Sant Mateu
Per segona vegada consecutiva, la comparsa NO EN 
VOLEM CAP i membres de la C.O.C. que vam participar 
com a jurat, es va desplaçar a l’inici de les festes de la 
localitat veïna de SANT MATEU per a participar al Pregó. 
Amb ambient molt animat 90 persones, amb la reina de 

la NEVC van desfilar pels carrers de Sant Mateu durant 3 
hores i com era d'esperar se ho van passar en gran, lluint el 
vestit dels passats carnavals. 
Des d'ací volem agrair a l'ajuntament de Sant Mateu per 
fer-nos partícips de les seues festes

era el fijarnos en la imagen de la Virgen en el centro 
del presbiterio, donde esta subiendo hacia el cielo, 
y la tercera y última era dirigir nuestra mirada al 
centro del presbiterio en el techo, donde se ve en 
realce una nube y un gancho, y donde dentro de 
un futuro, será colocada una nueva imagen de la 
Virgen, acompañada de dos ángeles. Comentaba 
mossen Emilio, que la que había anteriormente, 
quedó destruida en el año 1936. Una buena 
lección didáctica fue esa de mossen Emilio, desde 
estas líneas lo felicitamos.
Preparándose para la salida de la procesión los 
“nanos i gegants” acompañados por su “colla 
de dolçainers i tabalers”, realizaban sus bailes, 
participando  por el recorrido, antes del inicio de la 
procesión. Bailaron de nuevo durante el recorrido 
y a la llegada de la imagen de la Virgen en la Plaza 
Parroquial. Cerro la procesión nuestra banda de 
música la Sociedad Musical “La Alianza” bajo la 
batuta del maestro Renovell.
Ya dentro del templo, mossen Emilio agradecía la 
asistencia de todos, y tras una oración leída a la 
Virgen, se procedía  a la ofrenda floral de las damas 
de nuestras fiestas a la Virgen, dándose este acto 
por finalizado.

SOCIETAT
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Fiesta 53 Aniversario Pan y 
Toros.

Sábado 1 de septiembre frente 
local social.

Cena y actuación musical.
Tickets 27 y 28 de agosto.

Precio socios 8 euros

L'alegria allarga la vida
per Julián Zaragozá

11 Agost 2012

SOCIETAT

Lluna setembral, la més clara del any
El setembre no fa cap arruga al ventre
Del setembre a la tardor torna el calor

Compra estores pel setembre,
Cera, per l'octubre

I llard pel novembre 
I aniràs bé sempre

Qui pel setembre no va ben arropat 
cal que tremole

El setembre és de tembre
Tronades de setembre,

Porten mala obra,
El pa molt car i mort de gent pobra

Setembre assolellat
Bon vi assegurat

Pel setembre carbasses
Pel setembre cull i no sembres

DIA 1 SETEMBRE
Per Sant Gil, encén el gresol

Apaga'l per la Pasqua i ves a prendre el sol

DIA 8 SETEMBRE
Segons la tradició és el dia del naixement 

de la Mare de Déu
Qui per la mare de Déu de setembre no 

té figues a assecar, poques n'assecarà
De la Mare de Déu de setembre a la de
la Concepció tres mesos hi compto jo

Per la Mare de Déu de setembre els raïms 
són bons per a prendre

El pasado fin de semana 18 y 19 de 
agosto los amigos de San Roque 
celebramos la fiesta en honor 
al santo. El sábado, como ya es 
costumbre, a partir de las 21 horas 
fueron llegando los vecinos, entre 
ellos como invitados el alcalde, su 
esposa y varios concejales, asi como el 
párroco de la iglesia mosén Cristóbal. 
Sobre las 23 horas, después de que la 
innumerable concurrencia hubiese 
cenado, y como sorpresa se llamó 
por megafonía al más “joven” de Sant 
Roc, José Higinio Adell Puig, que ya 
ha cumplido los 100 años y junto a 
sus hijos Pepito y Conchín. El alcalde, 
Juan Bautista Juan, y el veterano de 
Sant Roc, Agustín García (Agustinet), 
le hicieron entrega de una placa 
homenaje, con la bendición de 
Mosén Cristóbal. La fiesta continuó 
hasta bien entrada la madrugada.

El domingo 19, a las 11.30 horas, se 
ofreció la Santa Misa en honor al 
santo, ofrecido por mosén Cristóbal 
y mosén Eduardo. Nos ofreció un 
sermón sencillo y profundo que 
caló en los asistentes. Después, en 
procesión se llevó el santo a la era 
de Sant Roc, donde cada año se 
deposita un ramo de flores.
Por la tarde, a partir de las 18 horas, 
se ofreció al público una gran 
chocolatada que este año fue a 
cargo del centenario José Higinio 
Adell Puig. Con infinidad de juegos 
antiguos para los más pequeños que 
fue la delicia de todos.
Nos queda dar ánimos a todos para que 
el próximo año todo Vinaròs pueda 
asistir a este insignificante evento, 
que para los que lo preparamos nos 
parece grandioso. Muchas gracias a 
todos por su asistencia.

Amics de Sant Roc

La Peña Pan y Toros 
informa

 AVISO IMPORTANTE:

Se recuerda a todos los componentes 
de la banda de cornetas y tambores 
de la Hermandad Nuestro Padre 
Jesús Cautivo y Nuestra Señora 
de la Merced, que comenzamos a 
ensayar el próximo lunes día  3 de 
septiembre a las 20 horas en la Plaza 
de Toros de esta localidad.
Se ruega la máxima asistencia.
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Locura hace entrega a la familia de Jonathan de la recaudación obtenida y 
aprovecha estas líneas para agradecer la masiva asistencia al festival en la 
plaza de toros. Y también la colaboración económica con toda una fila cero 
que compró la Cofradía de Jesús Nazareno y Santo Sepulcro, siempre tan 
solidaria con todos. GRACIAS.

MATRÍCULA CURS 2012-2013

Convocatòria de Setembre

L’Escola de Música de la Societat Musical “La Alianza” informa que 
queda obert el 2º període de matriculació del mes de Setembre.
Les matrícules se realitzaran del 3 al 14 de Setembre en horari 
de vesprada de les 17 a les 20 h en la seu de l’Escola de Música, 
Passeig Colon s/n  Antic Col·legi Sant Sebastià.
Informació telèfon: 964456203.

Experiència única per a la Colla de Nanos i Gegants 
de Vinaròs la seua estada a Vallibona, perquè no mai 
s’havien enfrontat a una desfilada per carrers estrets 
i empinats com els d’aquest municipi d´Els Ports.
El resultat, tanmateix, va ser plenament satisfactori. La 
plantada va ser al “Vall més amunt” i la desfilada, per 
alguns dels carrers, els que oferien menys dificultats 
físiques. Sobretot els gegants la tia Caballera i el tio 
Gori no ho van tenir fàcil ja que havien de tenir en 
compte la inclinació i amplària dels carrers i també 

algun cablejat de les cases. Els nanos pararen compte 
de no passar pels llocs amb escalonets ja que tenen 
limitada la visió. El cap de colla Jordi Beltran se sentia 
molt satisfet rere la desfilada, tot i que “no ha estat fàcil 
perquè estem acostumats d´anar pel pla, encara que 
no vam dubtar a acceptar la invitació de venir, feta per 
Amics de Vallibona”. “Hem vingut quasi 40 persones, 
inclosos dos gegants, els dotze nanos i els dolçainers 
i tabaleters”. “Amics de Vallibona” els preparà un dinar 
a la colla, patrocinat per l´Ajuntament.

Per a alguns dels integrants de la colla era 
la primera visita a Vallibona, “ens han tractat 
molt bé a tots i a vore si la gent de Vallibona 
s´anima pel fet geganter, ja que ara s´ha fet aquí 
un taller de cabuts, estaria bé que en un futur 
se´n fessen i   fins i tot gegants, seria bona idea 
compartir la idea amb Pena-Roja de Tastavins”.   
La següent sortida dels nanos i gegants va ser a 
Vilassar de Dalt, l´1 de setembre a Borges Blanques 
i el 9 de setembre, a Sant Carles de la Ràpita.

Els gegants i nanos de Vinaròs s’atreviren a desfilar per Vallibona

E.Fonollosa

Locura agradece la masiva asistencia al 
festival para Jonathan

Escuela de baile "Locura"
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diperiscapicas
Renate Brändlein

Isabel Serrano

Espai d’Art Fundació Caixa Vinaròs                       

Del 15 d’agost al 2 de setembre   

Plaza Cardenal Tarancón, s/n. Horari: 18:00 h. a 21:00 h.

Espai d’Art Fundació

L’Espai d’Art de la Fundació Caixa Vinaròs va 
inaugurar el passat 15 d’agost l’exposició 
“Diperiscapicas” d’Isabel Serrano i Renate 
Bräendlein. Una mostra que roman oberta al 
públic fins al 2 de setembre i que consta de 
23 obres de la pintora afincada a Vinaròs i 20 
quadres i escultures fetes per l’artista alemanya. 
Aquesta exposició conjunta és fruit de la relació 
professional d’Isabel amb Renate després d’haver 
exposat conjuntament a Alemanya.
La inauguració va ser presentada per Sebastià 
Miralles i es va comptar amb la participación a 
l’acte de Quartet Gerhard. Isabel Serrano dóna 
actualment classes de pintura al seu estudi per a 
xiquets i adults.

L’Espai d’Art acull l’exposició “Diperiscapicas”

Redacció

agenda 

cultural

agenda cultural
Dilluns 3 de setembre

PRESENTACIÓ DEL LLIBRE “Mariposas en 
la Sangre” a càrrec de l’autora Mª Dolores 

García Santos
Sala d’actes de la BIBLIOTECA MUNICIPAL

Organitza: Regidoria de cultura

Divendres 7 de setembre
AUDITORI MUNICIPAL

19 hores, Inauguració de l’Exposició del 
XXVIII Concurs de Pintura Ciutat de Vinaròs

Organitza: Regidoria de cultura

Divendres 7 de setembre
ERMITA VINARÒS

21 hores, Espectacle de màgia 
Organitza: Ermita Vinaròs

Dissabte 8 de setembre
AUDITORI MUNICIPAL

20.30 hores, CONCERT DE PIANO a càrrec 
de Lluís Avendaño

Organitza : Joventuts Musicals de Vinaròs i 
Regidoria de Cultura

Dissabte 8 de setembre
ERMITA VINARÒS

Nit Astronòmica: muntatge de telescopis 
per a veure en directe la lluna, saturn, etc.. 

(durant tota la nit)
Organitza: Ermita Vinaròs

Divendres 14 de setembre
ERMITA VINARÒS

21 hores, Monòleg de paramount Comedy
Organitza: Ermita Vinaròs

Dissabte 22 de setembre
ERMITA VINARÒS

21 hores,  CONCURS DE MASCOTES
Organitza: Ermita Vinaròs

964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet
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La visita guiada al Puig de la Misericòrdia posava el punt final, dilluns passat, 
a les cinc visites a diferents espais del terme municipal de Vinaròs que han 
format part de les activitats de la Regidoria de Turisme i que han comptat 
amb la col·laboració d'Amics de Vinaròs, a través del geògraf i actiu soci de 
l'entitat, David Gómez Mora. Les rutes s'han fixat en èpoques històriques 
com el Modernisme i l'Edat Mitjana, han analitzat també fets històrics que es 
fonen amb la llegenda com els miracles de Sant Sebastià i han explicat les 
característiques orogràfiques i la seva transformació, amb el pas del temps, 
d'espais com Sól de Riu i el Puig de la Misericòrdia.
En el cas d'aquesta última visita, la ruta donava inici a la creu, on Gómez 
Mora recordava que els primers pobladors d'aquest espai van ser els íbers, 
com demostren les restes del poblat, entorn de l'any 700 A.C.  Com a dada 
curiosa, destacava que, en aquella època, la vegetació i aspecte de la 
zona, així com la fauna existent, havien de ser molt diferents dels actuals 
i incidia en l'alt grau de civilització i socialització assolit, com demostra 
la existència d'altres poblats molt propers, com la Moleta del Remei o el 
Puig de la Nau, o la construcció d'un embarcador a la costa nord. Després 
de la colonització romana, el Puig de la Misericòrdia, va seguir sent 
assentament privilegiat, a causa sobretot de la seva ubicació geogràfica, 
que li conferia una posició estratègica, per poder controlar tota la planícia. 
El període musulmà deixa també importants vestigis a la zona i, de 
fet, algunes teories apunten que, al lloc on ara s'aixeca el Santuari 
de la Misericòrdia, pogués haver-se situat en el seu moment una 
mesquita. En qualsevol cas, segons destacava Gómez Mora, que els 
musulmans van poblar la zona queda comprovat si ens remetem a la 
coneguda Torreta dels Moros, molt propera al Puig de la Misericòrdia. 
Pel que fa als orígens del Santuari de la Misericòrdia, la construcció es 
remuntaria al segle XVII -segons apareix a una inscripció a la pròpia porta 
del pati- Gómez Mora explicava que la seva morfologia recorda més a una 
fortalesa que a un ermitori amb fins religiosos, com es pot observar en els 
merlets que envolten el perímetre de la muralla exterior o en la forma de pati 
d'armes que trobem a la plaça central. Pel que fa a aspectes que ara per ara 
ens resulten curiosos i desconeguts, la visita servia per descobrir les restes 
d'unes pintures murals a la paret nord de l'ermita que han quedat esborrades 
pel pas del temps. Les cavallerisses i l'interior del Santuari, on s'explicava el 
significat de les pintures de la cúpula i nau central i dels quadres de ceràmica, 
eren també objecte de la ruta. Gómez Mora assenyalava que, durant els 
segles XVIII i XIX, l'Ermita de la Misericòrdia es va convertir en epicentre de 
romeries i rogatives religioses, no només de Vinaròs 
sinó de tota la comarca, únicament equiparables 
a les que acollia la Font de la Salut de Traiguera. 
El colofó   de la visita era la improvisada pujada al terrat 
del bar on, gràcies a l'alçada, podien observar-se vistes 
espectaculars de Vinaròs i tota la costa, amb la cúpula 
de l'ermita com a testimoni.

El Puig de la Misericòrdia revela els seus secrets
Una interessant visita guiada conduïda per David Gómez Mora servia per difondre les diferents hipòtesis i teories que es coneixen 
sobre els orígens d'un dels primers espais habitats de Vinaròs

L’Espai d’Art acull l’exposició “Diperiscapicas”
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PROGRAMACIÓN 
septiembre 2012

RESTAURANT l´ERMITA VINARÒS

Sábado 8 de septiembre
Noche Astronómica:

Montaje de telescopios para ver en directo la luna, 
saturno, etc… (durante la toda la noche)

Viernes 14 de septiembre
Monólogo de Paramount Comedy

( a las 21:00h)

Sábado 15 de septiembre
Noche mágica:

Espectáculo de magia a las 21:00h (1h duración)

Sábado 22 de septiembre
Mascotas:

concurso popular de animales, premios al mas 
guapo, exótico, dócil, inteligente, etc…

FUNDACIÓ CAIXA VINARÒS
Del 6 de setembre al 3 de novembre de 
2012.
Inauguració dijous 6 de setembre a les 
20:00 h
 
Sota el títol genèric “Tractats d’Artífex” o 
“Llibres d’Artista”, la sala d’exposicions de 
Fundació Caixa Vinaròs, acull fins al dia 3 de 
novembre, una magnifica exposició de tres 
artistes amb trajectòries consolidades i antics 
nexes d’amistat, treball i experimentació, nats 
i residents les Terres de l’Ebre: Joan Antoni 
Blanc, Jaume Rocamora i Jordi Solé amb una 
obra singular: els seus llibres d’artista.
“Llibres d’Artista” es un espai de creació, 
innovació i subjectivitat. Una ocasió per 
a l’intercanvi obra – espectador i per al 
descobriment de les nostres qualitats 
artístiques. 

JOAN ANTONI BLANC 
Joan Antoni Blanc neix a Tortosa el 20 de 
gener de 1940. Des de 1968 exerceix la 
professió de disseny industrial. Imparteix 
l’assignatura de Aspectes Conceptuals del 
Disseny i Morfologia, en el màster de disseny 
de la ETSEIB-UPC. El 1990 realitzà l’exposició 
“Brossada” en homenatge a Joan Brossa, al 
Museu de l’Ebre, de Tortosa. El 2008 realitzà 
“Llibre d’Artista” al Museu Juan Cabré, de 
Calaceit (Terol). Exposa des del 1990 a Tortosa, 
Amposta, Victòria i Tarragona. 

JAUME ROCAMORA 
Jaume Rocamora neix a Tortosa el 6 de juliol 

de 1946. La seva vocació neix al caliu de 
l’Escola d’Art de Tortosa, on aprèn dibuix i 
tècniques pictòriques. L’any 1969 completa 
la seva formació assistint a les classes de 
dibuix al natural del Cercle Artístic Sant Lluc 
de Barcelona. Consolidat el seu llenguatge 
artístic, inicia un programa d’edició de llibres 
d’artista que, des de l’any 1985 fins avui, 
ha representat l’execució seriada d’obres 
que comencen amb “Entre el joc i el repte”, 
continuen amb “Cartabó Artec”, completen 
la sèrie “Penèlope” i guanyen espai utilitzant 
materials com els metalls, la qual cosa fa 
que alguna de les seves obres estigui en 
llocs públics, com “Tractats d’artífexs” a 
Amposta. Els seus llibres són objectes pensats 
i executats de forma que l’usuari no sigui un 
simple espectador, sinó que s’impliqui amb el 
seu llenguatge i la seva obra. 

JORDI SOLÉ 
Jordi Solé i Blanco és un apassionat pel món 
del llibre des de ben jove. Dedica un període 
de la seva vida professional al camp de la 
bibliofília i el llibre d’art. Veu l’art com una eina 
de transformació social i d’implicació personal 
i col•lectiva. El seu treball conté aspectes de 
la performance, el land – art, el cinetisme i les 
instal•lacions espaials. El concepte de llibre –
objecte o llibre d’artista serveix de pretext per 
a unes obres que són un punt de trobada dels 
centres d’interès de l’autor. Realitza exposicions 
des del 1999 a Amposta, París, Castelldefels, 
castell d’Escornalbou, Calaceit, Barcelona, 
Tarragona, Valls, Tortosa, Reus i Benifallet. 
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fonamental en la reflexió sobre els èxits i fracassos.

Què fem de la mare
Divendres 21 de setembre a les 22:30h

activitats culturals al voltant de la Carta Pobla.

(dia internacional de l'alzheimer). 

Aquesta obra l’ha produït la companyia d'Alcoi, 'La 
Dependend'
Un altra vegada tenim en escena famosos actors televisius: 
Neus Agulló i Maribel Casany. A més el director en aquesta 
ocasió és ni més ni menys que Pep Cortés, molts de vosaltres 
el voreu amb freqüència en sèries i cinema, en aquest 
moment és un dels protagonistes de l'Alqueria Blanca.
Les relacions mare-fill són el fil conductor d'aquesta 
comèdia amarga on l'humor i la tendresa dels personatges 
involucren des del principi a l'espectador.
Aquest espectacle està basat en fets reals. Arriben moments 
en la vida que ens plantegem què fer amb els nostres pares. 
Llavors quan el fil esta a punt de trencar-se de tant estirar, 
l'impuls primer de la vida s'obri pas i la generositat més pura, 
més biològica, diu l'última paraula... fa l'últim gest.
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Características del gobierno local
Dime de que presumes, y te diré 
de que careces

José Ramón Tárrega,  por tavoz del  PP de Vinaròs

La Consellera Isabel Bonig en Vinaròs, junto al alcalde Juan Bautista Juan, el diputado 
Mariano Castejón, el delegado del Consell Joaquín Borrás y el Drtor. Gral. Vicente Dómine.

Un Gobierno reivindicativo y 
exigente

Tras varios años donde la dejadez y 
acomodamiento de nuestros gobernantes 
municipales hizo que Vinaròs perdiera el 
peso específico que históricamente había 
tenido en nuestra provincia, se constata 
que, desde la llegada del Partido Popular 
al gobierno local y gracias a sus eficaces 
gestiones al respecto, Vinaròs vuelve a ser 
tenida en cuenta, tal y como certificó Isabel 
Bonig, consellera de Infraestructuras, 
Territorio y Medioambiente, que en su 
visita a nuestra población con motivo 
de la inauguración del Plan Integral de 
accesibilidad, que mejora los accesos de 23 
edificios de pública concurrencia, no dudó 
en reconocer que son varios los proyectos 
a desarrollar en nuestra ciudad.

Un Gobierno sensible a las 
necesidades de nuestros mayores
Porque los más necesitados son una 
prioridad para el gobierno del Partido 
Popular nos dirigimos a nuestros mayores 
más desprotegidos dándoles la posibilidad 
desde la concejalía de Bienestar Social de 
solicitar un complemento económico 
a aquellos que, siendo titulares de una 
pensión no contributiva, residan en una 
vivienda alquilada. Desde el Partido 
Popular concebimos la política como el 
medio para poder mejorar la calidad de 
vida de nuestros conciudadanos y, en la 
medida en que nuestras maltrechas arcas 
públicas nos lo permiten, así lo hacemos.

Un Gobierno innovador
Muestra de ello ha sido el ofrecimiento, 
durante este verano, de un novedoso 

programa subvencionado de refuerzo 
escolar dirigido a alumnos de primaria y 
secundaria, organizado por el Ayuntamiento 
y la Fundación Vicente Bernat Camañes y 
Agustina Doménech Julve, gracias al cual 
un total de 68 alumnos han visto como 
disponían de una nueva herramienta para 
corregir déficits educativos.

Un Gobierno con capacidad de 
liderazgo

En la actualidad resulta imprescindible 
generar sinergias de colaboración entre 
las distintas poblaciones de la provincia 
a los efectos de adquirir mayor fuerza 
a la hora de solicitar subvenciones que 
nos permitan disponer de recursos 
económicos para desarrollar iniciativas 
dirigidas a nuestros emprendedores. 
El convenio que se firmará por Vinaròs, 
Benicarló y La Vall d'Uixó nos permitirá 
optar a una subvención del ministerio 
de industria de 60.000 euros, de los 
cuales Vinaròs capitalizaría la gestión 
del 37,03% de la subvención, Benicarló 
el 28,35% y La Vall d'Uixó el 34,63%. Es 
obvio que se trata de un proyecto que 
siendo sumamente beneficioso para las 
tres poblaciones, lo es especialmente 
para la nuestra. 

Un Gobierno eficaz
Ante la impredecible aparición en nuestras 
playas de una cantidad ingente de peces 
muertos se puso de relieve la eficaz labor 
del gobierno municipal que puso los 
medios necesarios para conseguir que, en 
menos de dos horas desde su aparición, 
la playa volviera a lucir una imagen limpia 
y atractiva.

Hace unos días escuchaba a la portavoz socialista en el 
Congreso, Soraya Rodríguez,  hacer unas declaraciones 
sobre la sanidad pública. Y como no podía ser de otra 
manera, acusaba al P.P. de haber fraccionado la sanidad 
en tres niveles, la sanidad para ricos, llámese privada, 
la sanidad para las clases medias, llámese pública y la 
sanidad para desfavorecidos, llámese beneficencia.
Esta insigne portavoz, al igual que otras muchas que le 
precedieron en el partido socialista, pasará a la historia 
por su locuacidad, su falta de sentido del ridículo, y 
evidentemente por considerar que cualquier argumento 
vale para convencer a media España. Recordar a Leire 
Pajín, Maleni Alvarez, etc.
Pues bien, refiriéndome a estas últimas declaraciones 
sobre la sanidad, no pude menos que reprimir una 
sonrisa, por que al igual que en educación, cultura, 
medio ambiente, etc., los socialistas están convencidos 
que fueron ellos quienes inventaron la sanidad pública. 
Creen que hasta que ellos llegaron al poder en al año 
1982, en España no existía la asistencia sanitaria y 
cuando alguien se ponía enfermo no tenía ningún tipo 
de cobertura y estaba totalmente desamparado.
Pero lo que en realidad olvidan, o quieren hacernos 
olvidar,  es que desde al año 1944, cuando muchos de 
los padres de los actuales socialistas se afiliaban a la OJE, 
o cantaban “Montañas Nevadas”, un ministro franquista 
llamado Girón de Velasco estableció el seguro de 
enfermedad obligatorio.
Fue también en aquellos años del franquismo y del 
NODO, cuando se inauguraron las grandes instalaciones 
hospitalarias españolas, (La Paz, Gregorio Marañón, 
Bellvitge,  Cruces, etc.)   en donde eran atendidos todos 
los trabajadores por cuenta ajena que lo necesitaran. 
Después, con el tiempo, este concepto de sanidad 
se ha ido ampliando hasta convertirse en universal y 
con cobertura hasta para los inmigrantes ilegales que 
residen en España “sin papeles” y sin aportar un solo 
euro a la caja única de la seguridad social.
De esta evolución que ha tenido la sanidad pública 
española desde el año 1944,  ahora prefieren no 
acordarse, cuando la que deberían hacer es no olvidar 
jamás  que en sus dos mandatos, tanto en el de Felipe 
González en el que su ministro Solbes nos recomendó 
hacernos planes de jubilación, como en el de Zapatero 
en el que su ministro Solbes dimitió por no pasar la 
vergüenza de arruinar por segunda vez la sanidad 
pública y por consiguiente la seguridad social, y que 
han sido ellos exclusivamente los artífices de la quiebra 
del sistema sanitario, por haberlo hecho insostenible 
económicamente y no haber tenido la mínima gallardía 
en tomar alguna decisión que garantizase la pervivencia 
del sistema que  implantó incipientemente Girón de 
Velasco.
Más le valdría a la locuaz Soraya Rodríguez, repasar 
un poco la historia reciente de España y no pretender 
convencernos de que el PP está destrozando la sanidad 
pública, cuando lo único que está haciendo el PP es 
arreglar el desaguisado que han dejado sus antecesores, 
tanto en sanidad como en todas las otras áreas que se 
gestionan en el Consejo de Ministros.
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Les preguntes al ple que l’alcalde deixa a l’aire

Bloc-compromís Compromís amb Vinaròs
Fem política de baix cap a dalt

Com ja és habitual, després d’un any demandat de 
JB Juan, l’apartat de precs i preguntes dels plens 
ordinaris es converteix en un monòleg del Sr. 
Alcalde on no dóna resposta a cap qüestió de les 
que se li planteja, es dedica a culpar del que avui dia 
passa als governs socialistes anteriors. Una mostra 
de no voler donar la cara de res és el silenci al que 
sotmet a les associacions del nostre municipi que 
abansparticipavenactivament en el Ple, mitjançant 
la regidoria de Participació Ciutadana i que ara s’ha 
reduit a unes “cartetes” per escrit.
És per això que el Grup Socialista, donarà a conéixer 
a la ciutadania les preguntes que formula al Ple i les 
respostes (si les hi ha) del sr. Alcalde.
En el Ple del mes d’agost vam fer les següents 
qüestions:
1. Durant gran part de l'estiu, els 
contenidors soterrats del C. St. Francesc han 
estat avariats, sent substituïts per contenidors 
verds. Quin és el motiu?
Resposta: La culpa és dels socialistes que no van 
deixar peces de recanvi. 
2. Quin és el motiu del mal estat de la 
Font de la Plaça de La Mera, on falten moltes 
lloses? 
R: No podem enganxar les lloses perquè baix la 
font vostès van deixar una gotera.
3. Després de mesos de tenir a l’estàtua 
de Costa i Borràs empresonada per tanques i 
alarmar a la població per la seua perillositat, 
com tenen l’estudi que van dir que farien?
R: Encara es troba en mans dels tècnics, però això 
no hagués passat si vostès no haguessen fet el 

Passeig.
4. Després que la Generalitat ha tancat 
el Centre d’Alzheimer de Castelló, perilla el de 
Vinaròs?
R: No s’ha tancat el de Castelló, només ha estat 
un trasllat (que ho pregunten a les famílies). 
Recolzaré el centre d’aquí.
5. Tot i que ens pareix molt bona 
iniciativa, ens agradaría saber el cost que té 
per l’Ajuntament la celebració del Summer 
Festival, si existeix barra de begudes i si 
aquesta s’ha tret a concurs públic?
R: (Moments de nervis del Sr. Alcalde….i no 
contesta res).
6. Donada la proximitat de l’inici del 
curs escolar, els menjadors de les escoles 
continuaran amb les mateixes condicions 
que curs anterior? Es regularàl’ús de les 
carmanyoles (fiambrera)? El transport escolar 
es mantindrà o tindràretallades?
R: (Excusant-se en l’absència del regidor 
d’Educació, no va respondre). M’informaré.
7. Com està la proposta que el PSPV-
Vinaròs va presentar per acondicionar el 
JJ Cinema com a Auditori Municipal, ja fa 
mésd’un any?
R:  Vostè ho ha dit, en estudi.
8. Davant la falta de resposta anterior, 
s’ha fet concurs per portar la barra de begudes 
del Summer Festival. 
R: No ho sé.
9. Aprofitant la visita de la Consellera 
Sra. Bonig de la qualvostè no ens va avisar, ens 

hagués agradat parlar amb ella de projectes 
d’obres promeses pel PP a Vinaròs des de fa 
molts anys, com ara: Piscina, Pius XII, estació 
d’autobusos, obres del Port (instal·lacions 
pesqueres),…
R: Demano disculpes per no avisar-los, una vegada 
més. I a setembre es reemprendran les obres de la 
façana marítima del Port. (De les altres coses, res).

En les respostes del Sr. Alcalde s’aprecia que o bé 
no sap res o bé la culpa, després d’un any, encara 
és dels socialistes. En fi,…

La brutícia, el soroll i el caos circulatori han estat 
una constant al llarg de tot l’estiu, el qual no ha 
beneficiat la ciutatcom a destí turístic.

A l'abocador de rebutjos, quan ja fa tres mesos 
que està en funcionament podem observar les 
següent deficiències:
·La plataforma de servei i el vial perimetral de 
l’abocador encara estan sense asfaltar.
·Els camions i la resta de vehicles no usen el dispositiu 
de renta-rodes cada vegada que ixen de la instal·lació, 
com es fa a les granges i dipòsits d’animals morts.
·La capa de geotèxtil protector de la làmina PH que 
ha d'assegurar la impermeabilització de l'abocador 
per a no afectar el subsòl està arrencada pel vent 
dels dies 15 i 16 d’abril i no ha sigut reposada i allí 

on encara aguanta està visiblement degradada 
per les inclemències meteorològiques.
·Els desaigües de les aigües pluvials estan mal fets, 
mal situats i desaigüen al camí veïnal o a finques 
agrícoles i, pitjor encara, ho fan amb plàstics i 
altres restes dels residus del biosecat per la qual 
cosa s'haurien de considerar com a lixiviats i no 
com a aigües pluvials.
·Hi ha restes de residus escampades pel voltant 
de l'abocador i per les finques agrícoles dels 
voltants, especialment en punts apartats de la 
vista dels vianants.

La planta de residus de Cervera el gran negoci d'alguns
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OPINIÓ 

Esquerra Verds Vinaròs

En el pleno de la 
semana pasada… 
…el PP acusaba al PSOE de ser corresponsables de 
la tasa por el tratamiento de las basuras en la planta 
de Cervera, porque los trámites dieron comienzo 
en la pasada legislatura con un concejal del PSOE 
representando a Vinaròs ante el Consorcio, cargo 
que desde julio del pasado año ostenta el concejal 
del PP Sr Tárrega. 
También se dijo que la aprobación de las tasas 
fue por unanimidad de los delegados de todos 
los municipios en el Consorcio, aunque luego se 

puntualizó que hubo una abstención por parte del 
único representante que no pertenecía a ninguno 
de los dos partidos mayoritarios.
Todo ello pone de manifiesto varias cosas; la primera 
es que el sistema de elección de los miembros 
del órgano de administración del Consorcio de 
Residuos no es ni proporcional ni representativo 
de la diversidad de opciones políticas de nuestras 
comarcas. Es lo mismo que ocurre con el sistema 
de elección de los Diputados para la Diputación 
Provincial -por partidos judiciales- con el que es 
prácticamente imposible que partidos como el 
nuestro podamos tener nunca ningún representante. 
La segunda es que este sistema es el que les 
conviene a los dos grandes partidos hegemónicos 
y no van echarse piedras sobre sus propios tejados 
cambiando nada, porque piensan que así, cuando 
les toque gobernar a ellos, podrán hacerlo desde 
la comodidad que supone poder controlarlo todo.
La tercera es que de todos estos “ yo me lo guiso” 
pero “tú te comes el desaguisado que he guisado”, 
ni los Diputados a la Diputación por nuestro 
partido judicial – El Consorcio es un organismo 

de la Diputación - ni los “Tárregas” de turno 
representantes de nuestro Ayuntamiento ante el 
Consorcio de Residuos se han dignado informar 
de nada a los miembros del Consistorio al que 
representan, al menos a los de la oposición, cuando 
lo normal es que decisiones tan importantes 
como la fijación de las cuantías de la nueva tasa 
por el reciclaje se hubiese debatido y votado en 
un Pleno municipal con toda la información a 
nuestro alcance para votar lo que creamos más 
conveniente para Vinaròs.
Sin ninguna información de cómo se ha llegado a 
los 74,5 € por vivienda, la desproporción respecto 
del costo del servicio de recogida de basuras –el 
doble- que nosotros eliminamos hace ocho años 
y que ha vuelto a instaurar el PP, nos hace pensar 
que esta tasa es excesiva, porque además es de 
mayor que la que se paga en otras áreas de la 
Provincia que vierten en otras plantas, así es que 
primero exigiremos la información que nadie nos 
ha dado y luego volveremos a hablar del tema.

Seguirá…

Les preguntes que el PP no va voler contestar
-”Sr Tàrrega,digue si tots les persones que hi ha aqui tindran un descompte de la taxa 
que acaben de pagar? SI O  NO-?” I el regidor i membre del Consorci, Sr. Tàrrega, 
no va contestar.

-“Sr. Tàrrega digue quins són els criteris per poder fer el descompte? Pes? Volum? 
Els tenen  o no els tenen els criteris de descompte? SI O NO”  I el regidor i membre 
del Consorci, Sr. Tàrrega, no va contestar.

- “Sr. Tàrrega   “DIGUE si es cert que l'únic mitjà que s'ha assegurat per a no 
pagar la taxa, a base de reciclar, és un sorteig entre particulars, un agraciat, i entre 
les petites empreses, una agraciada , entre els 49 pobles? SI O NO?”  I el regidor i 
membre del Consorci, Sr. Tàrrega, no va contestar.

Esquerra 

Unida 

Qui ho entén?

Des de fa algun temps 
fins avui , molt s'ha parlat 

i s'està parlant en tot 
l'Estat espanyol del tema de l'economia. Del mateix 
tema escoltem paraules com IBEX- BCE-FMI-CE- 
TAE, prima de risc, inflacció euribor, banc dolent...
frases que segurament la majoria de la ciutadania 
espanyola no entén el seu significat. Però pel que 
estem comprovant la economia de l'Estat espanyol 
i la de tots els espanyols i espanyoles i el futur 
de tots dos depenen d'aquest conglomerat de 
frases. Conglomerat de frases que el seu significat 
alguns estan utilitzant sense cap pudor en benefici 
d'una part de la societat espanyola i europea. 
El que si és segur és que tota la ciutadania 
espanyola entén de paraules com banca, capital, 
lladres, corruptes, egoïstes, usurers, despietats, 
insolidaris...que també s'estan esmentant des de fa 
un temps fins avui, però que poc o molt poc s'ha 

fet i s'està fent per solucionar o millorar el significat 
de les mateixes.
Segons ha manifestat el Govern central del Sr. 
Rajoy, l'Estat espanyol té pendent un deute de 
900.000 milions d'euros.
Des d'Esq uerra Unida preguntem qui ha creat 
aquest deute. L'ha creat la ciutadania que tan 
sols ni  entén el significat del conglomerat d'estes 
paraules?. L' han creat els més de 5 milions de 
persones que es troben en l'atur?.
L´ hauran creat els hipotecats dels seus habitatges 
que veuen com els estan perdent per no poder 
pagar la hipoteca, i segueixen sent deudors del 
capital pendent?.
O la l'hauran creat els jubilats i pensionistes amb 
dificultat econòmica extrema per poder arribar a 
fi de mes?.
O potser seran els més del 50% de joves que encara 
no han aconseguit una ocupació?

El govern del Sr Rajoy ha manifestat en moltes 
ocasions que el seu objectiu és pagar aquest 
deute. Però el que si que és clar, és l' objectiu 
que un deute que han generat uns pocs l'està 
pagant una majoria. I que l'objectiu  és que 
aquesta majoria siguin els més desfavorits 
els que estan pagant les conseqüències. 
Doncs des d'Esquerra Unida seguim preguntant. Si 
per aconseguir aquest objectiu cada dia hi ha més 
treballadors a l'atur, més empreses que tanquen 
les seves portes i com a conseqüència menys 
cotitzacions a la Seguretat Social, menys producció 
i menys ingressos, com es pagarà el deute? 
Encara que, segons estem veient, la política i les 
mesures que està prenent el govern del Sr Rajoy 
la pregunta  està sobradament contestada. Com 
també  ho està qui són els que ho estan pagant i 
els que s'estan beneficiant d'ella.
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EN VINARÒS CENTRO
en la calle PaisValencià.
- Responde al nombre de NINA
- COLLAR ROJO CON CASCABEL
- COLOR BLANCO CON MANCHAS GRISES
- OJOS AZULES
- En Junio de 2012
- 2 años de edad

Se ofrece recompensa
Por favor si la tienes o la has visto 

CONTACTA conmigo.
Su dueña la echa mucho de menos.

Tanya
teléfonos: 

650 11 67 82 
636 13 17 87

Muchas gracias!

OPINIÓ 

Imprimimos
TU COLOR

Associació de veïns Migjorn

www.avmigjorn.org

Preguntes i respostes al ple d'agost (resum)

1. Pregunta. Cost del desplegament de 
forces de seguretat a l'anterior ple. Resposta: 
Cap, tots estaven en el seu torn horari habitual. 
Comentari: Els que van venir de València, de 
Castelló, els secretes, .. tan en el ple de juliol com 
al d'agost ni tenen cost,  ni tenen altre feina que 
fer més que venir a controlar a uns perillosos 
ciutadans que volen dir PROU,  que estem tips de 
retallades,  de taxes injustificades, etc. etc.   
2. Pregunta. Promesa del Sr. Tàrrega de 
netejar els solars annexos a l'Hangar. Resposta. “El 
terreny és privat i cal una autorització del jutjat...”,”... 
la brutícia fa anys que està present”. Comentari: 
Cert però el Sr. Tàrrega abans de fer aquesta 
promesa, no ho sabia? , per tant, les promeses que 

fan, les fan sense saber de què va la cosa? Així ho 
fan sempre????...per cert, gràcies per escoltar-nos i, 
al menys, netejar els solars del voltant. 
3. P.- Repercussió econòmica de la 
recollida selectiva que actualment es fa a Vinaròs 
(contenidors blau, groc i verd de vidre). R.- “Els 
ingressos de la recollida selectiva generats fins 
al mes d'agost són d'aproximadament 50.000 €. 
Aquests ingressos ajuden a minorar el cost que 
suposa per a la ciutat la recollida de residus sòlids 
urbans.” . C.- Fins ara no ens havien parlat d'aquestes 
quantitats, les quals podríem perdre si fem el que 
pretén el Consorci, tot a l'eco parc. Aquests diners 
també ens el reduiran per molestar-nos en portar-
los TOTS els nostres residus en lloc de fer com ara? 
Com els distribuiran ?. això ho van tenir en compte 
en posar les taxes d'escombraries?, Que ens ho 

expliquen millor i que es deixen de romanços!!
4. P.- Paràmetres per reduir la taxa 
d'escombreries i quantitat.- R.- Bonificació del 
50% per persones amb menys recursos per la taxa 
municipal. Estem estudiant noves fórmules que es 
donaran a conèixer. C.- No ens responen, volem 
dades i xifres  concretes. No han sortit publicades  i 
el pitjor és que ja ho hem pagat quasi tots. Sempre 
van darrere del peix mort.  Després parlaven 
d'improvisacions.
5. P.- Neteja platges i mercat del “dijous”, 
els diem que Fobesa no fa la recollida selectiva.- 
R.- S'informaran sobre aquestes qüestions.- 
C.- Esperarem resposta i al proper ple els ho 
recordarem un altra vegada.
Per vore les preguntes i respostes de forma 
completa visiteu la nostra web: avmigjorn.org

c/ Socorro,1 - VINARÒS - Pío XII - BENICARLÓ

PROMOCIÓN 
BRONCEADORES
LANCASTER 3x23x2

¡ Compra 3 al precio de 2 !

GATITA PERDIDA 
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PARTE ESTADÍSTIC DE JULIOL DE 2012

  PEIXOS
Seitó (Boquerón)                             72.811 Kg.
Albacora                                            7.895
Rajas (Escritas)                                     28
Batoideos (Mantes)                               48
Besuc                                                    83
Bonítol                                                  20
Llampuga                                             14
Caballa                                               215
Congre                                                38
Gall (P.S. Pedro)                                 43
Orada                                                 102
Gallineta                                            148
Sorells                                                 30
Esparrall                                              20
Llenguados                                        116
Sarg                                                    44
Lliri                                                 2.771
Japuta                                                51
Llobarro (Lubina)                                30
Panagal                                              10

Mabre                                               391
Aranya                                                10
Pagell                                             1.951
Peluda                                                20
Peix espasa                                     268
Merluza (Lluç)                                  412
Rap                                                    90
Espetón (Aspet)                               156
Rubios                                               28
Salmonetes (Moll)                            100
Sardina                                          6.970
Letxa                                                 20
Bacoreta                                       9.071
J. real (Sorella)                               844
Llises                                              406
Pagre                                               35
Bis (Estornino)                                70
Gatets (Pintarroja)                           10
Roncador                                        30
Rata                                                 50
Palometons                                     60

Tigre                                                 53
Corva                                              220
Mamona (B. de roca)                      107
Xuxo                                                 10
Déntol                                               15
Palometa blanca                               10
Corvina                                             10
Vidriá                                                45
Rom (Rémol)                                    10
                                                  ______
       TOTAL..................            105.929

CRUSTACIS:  
Escamarlà (Cigala)                            10
Llagostí                                         1.322                          
Galera                                              483
Llagosta                                             40
Llomanto (Bogavante)                       10
                                                   ______
TOTAL...............................           1.865

MOL·LUSCOS:
Calamars                                            66
Canana (Pota)                                  151
Sipia                                                  200
Polp roquer                                       201
Cargols                                               20
                                                    ______
  TOTAL............................               638

     Resum per Modalidalitats:
ARROSSEGAMENT     (Periode de veda)      
CÉRCOL ………………………….  80.421
PALANGRE……………………….   8.212
TRESMALL I D’ALTRES ARTS… 19.786
                                                 ________
        Total Producció.…………….108.419

Gavina menuda 
Mar cálida con aguas azuladas

PESCA

Andrés Albiol

També és conegut com gavinyò, en 
castellà gaviota enana, en francés 
moutte pygmée, en anglés little 
gule i en alemany Zwergmöwe. El 
seu nom en llatí és Larus minutus. 
És una au migratòria que inverna ací 
en el Mediterrani, en especial pel 
delta de l'Ebre i les Illes Columbrets. 
A l'estiu es trasllada a zones més 
fredes del nord europeu.
Pertany a l'orde dels caradriformes i 
a la família dels làrids.
És una espècie de grandària més 
xicoteta que una colom, o siga, 
fins a 28 cm. de longitud i la seua 
envergadura ràfec arriba a 80 cm. i 
pes 1,250 Kg.
Les seues ales passen d'arredonides 
en la seua base a allargades en els 
extrems. El seu pic roig negrós és 
fort i corni. Les seues potes curtes 
amb tres dits units per membranes 
natatòries, que li fan de rems quan 
es posa sobre la superfície del mar i 
un altre dit xicotet en posició més alt 
i cap arrere amb poca funció. 
La seua cua és convexa.
És un vertebrat amb els ossos 
esponjosos. Tot el seu cos està 

recobert de plomes. És de color banc 
a grisa perla. La part ventral de l'ala és 
negra. Té igualment diversos tons de 
plomatges estacionals. Quan entren 
en zel, la lliurea nupcial accentua els 
colors, i inclús en el seu cap li apareix 
una caputxa negra. Cada any a la 
tardor muden les plomes.
La seua veu quan revoleja és un ‘kek 
kek kek'.
En l'època reproductora juguen en 
l'aire i sobre l'aigua fent variacions 
de to en el cant. Els mascles es 
distingixen per tindre els colors mes 
vivaços.
Ambdós progenitors cuiden de 2 a 
6 ous llocs en nius per penya-segats, 
o en colònies per marenys i després 
alimenten a les cries fins que es 
puguen valdre per si mateixes.
Vola rasant sobre les onades del 
mar a la recerca de peixos, etc. Pot 
cabussar-se o bussejar per a agafar 
aliment.
Com estan adaptades a la vida 
aquàtica, té unes glàndules de la sal 
implantades entre el pic i prop dels 
ulls, per a eliminar l'excés de salinitat 
que menja amb els aliments.

Durante este periodo de dos semanas la labor extractiva 
resultó buena para la mayoría de pesquerías, ya que el 
buen estado de la mar sin oleajes y con temperaturas 
altas, propiciaron que se capturara por parte de la flota 
artesanal buenos pescados y mariscos y de la llum 
buena cantidad de peix blau.

La pesca de arrastre está finalizando los dos meses de veda y estos 
días ultimaban los preparativos para la puesta a punto de los bous, 
para poder salir a faenar a partir de septiembre.
El cerco la pasada semana tuvimos a diario a dos traíñas con un 
promedio de 500 cajas de boquerón de 12 a 27 €/caja (6 Kg) y 50 
de sardina a 20. Y la actual el lunes entre dos pillaron 650 cajas de 
seitó a 24, de pota 100 cajas a 10 y de sardina 100 a 27. El martes no 
llegaron a pescar. Y el miércoles entre cinco barcas atraparon 1.000 
cajas de ‘oro azul’ a 13 y 150 de sardina a 24. La procedencia era; dos 
de Vinaròs, dos de Castellón y una de Altea.
Las barquitas de los artes menores la mitad aún faenaban con 
trasmallo en busca del langostino, para cotizarse alrededor de 33 €/
Kg., la sepia a 12, palaí a 15, pulpo roquero de 3 a 7, salmonete a 7, 
galera a 8 y mabre a 6. Un par operaba con estas redes tras el pagel, 
para venderlo de 3 a 15. Otras dos se dedicaban al lenguado, para 
valorarse sobre los 29 y rombo a 28. Otro par operaba cerca de L’Illa 
para llevar langosta de 33 a 40, gallineta a 22, gall a 20, rape a 9, 
pescadilla a 10, corvina a 12 y mamona a 4.
El palangre de costa vendió lubina a 22 €/Kg., lliri a 4, congrio a 2 
y jurela a 3. Y otro palangrero pescó con este arte de anzuelos 
bacoreta a 3.
Y un marrajero arribó de alta mar con 1.500 Kg., de albacora a 5 €/
Kg., y 50 Kg. de pez espada a 10.
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ESPORTS

Escola Futbol Base Vinaròs 

Partidos de pretemporada 
Los infantiles y cadetes de l’escola futbol base 
Vinaròs han iniciado la temporada hace 2 semanas, 
este Sabado a partir de las 11:00 horas el Cadete 
A se desplazara a Ulldecona para jugar el primer 
partido de pretemporada , el Infantil A y el Infantil 
B jugaran en la ciudad Deportiva frente a La cava, 
los horarios de partido serán a las 10:00 horas el 
Infantil A y a las 11:30 el Infantil B.

Inicio temporada futbol 8 
 El próximo martes 4 de septiembre a las 17:30 horas 
inician la temporada los Benjamines y a las 19:00 horas 
los Alevines, los pre benjamines inician la temporada 
el miércoles 5 a las 17:30 horas, este año contaremos 
con 10 nuevas incorporaciones en el cuerpo 
técnico,  Oscar Blasco y Abraham soto coordinaran 
la categoría cadetes, el resto de categorías (Mini 
benjamines hasta Infantiles) el coordinador será 
Oscar Blasco, también contaremos con un preparador 
físico que será el jugador del Vinaròs cf Rafael Ribera, 
licenciado en INEF, el entrenador de porteros será 
el ya conocido José Ángel Serrano, (licencia UEFA 
entrenador de porteros), el resto del cuerpo técnico 
lo pueden visitar en nuestra página web www.
futbolbasevinaros.com., la novedad para este año es 

que el futbol 7 pasa a futbol  8. El  futbol 8 inicia los 
entrenos: benjamines y Alevines el 4 de septiembre y 
Pre benjamines el 5 de septiembre.

Mini benjamines 
Una temporada más contaremos con los más 
peques de la escuela, los Mini benjamines, nacidos 
el año 2007-2008, como en años anteriores estos 
niños entrenaran los miércoles y los viernes de 
17:30 a 19:00, empezaran el miércoles día 26 de 
septiembre, el entrenador de los mini benjamines 
será Joan Espinach, los días 4 y 7 de septiembre de 
17:30 a 19:00 horas estará en la ciudad deportiva, 
la cuota  será gratuita si continúan el año siguiente 
en la escuela, ya que ingresan 100 euros pero al 
cumplir los 6 años que ya pueden competir se 
les descuenta de la cuota anual. Estos niños no 
competirán pero sí que jugaran partidos amistosos 
cuando haga buen tiempo y los padres no tengan 
compromiso ese fin de semana, antes de pactar los 
partidos amistosos preguntaremos a los padres la 
disponibilidad para ese fin de semana.
Abiertas las inscripciones de l’escola futbol 
base Vinaròs cf para la temporada 2012-2013, 
toda la información la pueden encontrar en, www.
futbolbasevinaros.com, Telf.678 465 495.

FUTbol.  Escola Futbol Base Vinaròs C.F.

La VII edición del “Circuit Baix 
Maestrat” d’escacs se celebró este 
sábado 18 en el local social del 
Club Ruy López de Vinaròs, con la 
asistencia de casi 50 participantes.
El torneo se desarrolló en un 
agradable ambiente y se disfrutó 
de una tarde llena de cordialidad 

y diversión entre el público y los 
participantes, que demostraron 
frente al tablero su capacidad.
Se pudieron apreciar bonitas partidas 
y un gran espíritu competitivo, 
dándose la siguiente clasificación 
final: 1º- Santi Añó; 2º- Carlos Celma; 
3º- Raúl Torres; 1ºsub-12, Marc 

Guardia; 1ºsub-16, Aitor Quinzá; Mejor 
jugador Club, Carlos Albert Magro; 
Mejor Local, Alejandro González.
Destacar a Alejandro que está 
superando día a día su nivel, los 
buenos resultados generales de 
la mayoría de jugadores locales y 
animar al resto que no tuvieron 

suerte ese día a seguir practicando 
y asimilando las diferentes formas 
de juego que pueden darse en el 
ajedrez.
Próximamente, el equipo local, nos 
desplazaremos a Benicarló y Alcalá 
de Xisvert para completar el VII 
Circuit Baix Maestrat.

La VII edición del “Circuit Baix Maestrat” d’escacs 

Ximo.

El  domingo  día 19 la Sección de Vela organizó 
la III Jornada de Veles a la  Mar, que cada año 
va adquiriendo un mayor auge y número de 
participación. Más de 35 embarcaciones a vela 
se dieron cita en la playa el Fortí, navegando 
durante más de dos horas por la costa de Vinaròs. 
La finalidad de estas jornadas es la salida al mar de 
las embarcaciones a vela del Club, y navegar en 
flota realizando un recorrido  meramente lúdico 
y sin ningún ánimo competitivo, fomentando la 
navegación a vela entre los socios del Club y pasar 
unas horas navegando en compañía.

III Jornada Veles a la Mar
PESCA.  Club Nàutic Vinaròs

En esta jornada se rindió un sentido  homenaje a 
D. Luís Sánchez Martín, socio del Club, que falleció 
en accidente de buceo el pasado día 13 de agosto, 
se guardó un minuto de silencio en el mar y cada 
embarcación lanzó una rosa en su memoria y 
respeto. Lamentamos profundamente esta pérdida, 
y nos solidarizamos con su familia expresándoles 
nuestra más sinceras condolencias, (q.d.e.p.)
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bAMESAD.  Club Bamesad de Cocemfe Maestrat

Deporte adaptado en la urbanización Galera Plana de Castellón

Ruth Miralles Arenós i   Jordi Gargallo Barreda, el dia 5 
d'agost van participar en la cursa de 850m en costera a 
Cervera i van ser el campions de la prova
FELICITATS

ATlETISME.  Club Esportiu Aigües-Vinaròs

Cocemfe Maestrat con su club BAMESAD el día 8 de 
este mes realizo una jornada de deporte adaptado 
en la urbanización Galera Plana de Castellón a la 
asociación de propietarios de dicha urbanización. 
La jornada se pudo realizar al solicitarla nuestro 
buen amigo Miguel Benaje, director provincial de 
la ONCE.
Este programa de “Concienciación, Barreras y 
Deporte Adaptado” que realiza Cocemfe Maestrat 
hace unos años ha tenido una acogida excepcional 
entre los  alumnos, así como entre profesores y 
padres de todos los centros educativos donde el 
programa se llevó a cabo, y así mismo lo tuvo en 
dicha Urbanización de Galera Plana donde los 
chavales y no tan chavales lo pasaron en grande 
practicando actividades deportivas adaptas como 
el juego de la Boccia y el baloncesto en silla. 
Nuestro objetivo es conseguir, mediante jornadas 
como estas el que  niñ@s y adolescentes y no 
tan adolescentes puedan acceder a la práctica 
de actividades deportivas adaptadas junto a 
personas con discapacidad, en un clima de total 
normalización.
Asimismo, se muestran las muchas “capacidades” 
que tienen las personas con discapacidad, frente 
a los que no tienen deficiencias, cuando practican 
deportes con material especifico y adaptado a sus 
necesidades, favoreciéndose así su aceptación 
y una mejor valoración del discapacitado en el 

Manolo Celma

entorno. También se fomentan las relaciones 
sociales, el afán de superación de los discapacitados 
y se desarrollan valores como el compañerismo 
o la solidaridad entre los participantes. 
Hay que explicar que el programa consta de dos 
fases. En la primera fase, el equipo de Cocemfe 
Maestrat se explica qué es  el deporte adaptado 
mediante una charla divulgativa con proyección 
de un PowerPoint, en la segunda fase se pasa a la 
practica in situ de distintos deportes adaptados, la 
Boccia para deportistas intelectuales, el Goalball 
para deportistas videntes y el baloncesto en 
silla para físicos, así mismo se enseña material 
especifico para la practica de deporte.
Cocemfe Maestrat ofrece su   colaboración en 
todos aquellos temas relacionados con la práctica 
de deportes adaptados y actividades de ocio y 
tiempo libre a personas con discapacidad que 
quieran hacer deporte.

Atención
Se  comunica a todos los interesados en participar con un equipo de futbol 
7, que el lunes dia 10 de septiembre  a las 20 horas se celebrara una reunión 
informativa sobre  el funcionamiento de la liga local de fútbol  7
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REUNIONES MUY POSITIVAS
El pasado sábado se realizaron las 
habituales reuniones informativas con 
los familiares de los alumnos de la Escola 
de Futbol Futur 09, informandose de 
importantes novedades muy bien acogidas 
por los presentes.
El sábado en las instalaciones del Consell 
Municipal D´Esports se realizarón las reuniones 
para los familiares de alumnos, en dos turnos 
debido a la multitud de alumnos inscritos 
hasta el momento, superando los 100 alumnos 
para ésta cuarta temporada.

DIRECTOR DEPORTIVO
En esta reuniones se presentó y anunció 
directamente a los interesados, el nuevo 
organigrama tecnico que en palabras de la 
junta directiva, hacen dar un salto cualitativo 
de la escuela, entrando así en la segunda fase 
del proyecto iniciado en 2009.
El nuevo organigrama cuenta con la figura 
del Director Deportivo, Pedro Querol con 
experiencia y estudios necesarios para esta 
labor (Licenciado en INEF, profesor, entrenador, 
jugador,…). Por debajo de éste, hay tres 
Coordinadores Deportivos responsables 
de varios equipos. Éstos coordinadores son 
Agustin Ojeda (Profesor Educacion Fisica, 
entrenador y jugador de futbol), Carla 
Ronchera (Licenciada en INEF entre otros 
estudios, entrenadora con experiencia en 
varios deportes y preparadora fisica) y el tercer 
coordinador que no estaba confirmado el 
sabado pasado, pero en éstos momentos ya 
se ha incorporado al organigrama es Jahvé 
Fernandez (Licenciado en INEF entre otros 
estudios, con experiencia como entrenador).

FILOSOFIA DE LA ESCUELA
La filosofia de la escuela seguirá siendo la 
misma que se implantó en la creacion de la 
misma, se busca que todos los alumnos tengan 
las mismas oportunidades de aprender y jugar, 
bajo un ambiente educado y correcto, y con la 
practica de deporte por parte de los alumnos 
de una manera tranquila.
Para ésta temporada la Junta Directiva 
ha decidido mantener los precios que se 
mantienen desde el primer año, con el mismo 
sistema, matricula más cuotas mensuales, 
con las cantidades claras y sin sorpresas, 
incluyendo la ropa deportiva necesaria para 
cada alumno sin coste extra (equipacion, 
chandal, polo, sudadera, camiseta y bolsa).

MERCADO DE BOTAS
En la parte de ruegos y preguntas, una de 
las madres aportó una idea que el club ha 
decidido poner en marcha, se trata de un 
mercado de botas de segunda mano, es decir, 
aquellas botas y espinilleras que se quedan 
pequeñas de los alumnos serán puestas en 
comun a partir de la web del club para que 
otros alumnos las puedan utilizar de manera 
gratuita. En breve se podrá utilizar este nuevo 
servicio en la web www.escolafutur.es.

MATRICULACION
Desde el momento de la reunion, se dio 
comienzo al proceso de matriculacion de los 
alumnos. Para ello es necesario rellenar la hoja 
de inscripcion disponible en www.escolafutur.
es o en la Oficina Futur 09 (Tourline Express), 
y aportar la documentacion descrita en dicha 
hoja de inscripción. 
Para cualquier duda, consultar en www.

FUTbol.  Escuela de Fútbol Futur 09 

escolafutur.es, Oficina Futur 09 (oficina 
Tourline Express) o en los telefonos 
682.938.840 / 692.182.062.

ENTRENAMIENTOS
Los entrenos para los nacidos en 2008, 2007 
y 2006 darán comienzo el proximo dia 3 de 
Septiembre a las 17:30h. Los entrenos para 
los nacidos en 2005, 2004, 2003, 2002, 2001 
se iniciarán el martes 4 de Septiembre a las 
17:30h. Para los nacidos en 2000 y 1999, 
consultar la web del club www.escolafutur.es
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Como promoción del deporte, durante el mes de 
septiembre, se podrá asistir a los entrenamientos 
gratuitamente. Dichos entrenamientos serán 
dirigidos por entrenadores con titulación dentro 
del fútbol americano.
El primer objetivo de esta temporada es mantener 
el nivel en futbol flag ya que Ironmans es un 
referente dentro de la comunidad Valenciana en 
este deporte. En las últimas tres temporadas, se han 
conseguido 3 campeonatos y 2 subcampeonatos 
autonómicos en las categorías s-17 y Open. 
También cabe destacar la 7ª posición en el 
campeonato nacional la temporada 2010-2011.
Otro objetivo del Club es crear el primer equipo 
de futbol americano Junior en Vinaròs, fruto de el 
buen trabajo que se está haciendo con la cantera 
y el flag en el club. Esto sería la base para tener 
una escuela de futbol americano y futbol flag en la 
comarca y poder evolucionar como equipo en las 
categorías superiores.
Si estás interesado y tienes ganas de probar un 
nuevo deporte, pasate por las pistas de atletismo 
de vinaròs los lunes y jueves a partir de las 19:30.

Ironmans Vinaròs inicia una nueva temporada
El club deportivo Ironmans Vinaròs, inicia en septiembre una nueva 
temporada para la práctica del futbol flag y fútbol americano.

La Escuela de Verano Afaniad se divierte en 
los Karts! ¿quién dijo que hace falta carnet 
para llevar un cuatro ruedas?
Los participantes los pasaron en grande con 
los monitores de la asociación y algunos de 
sus familiares que quisieron acompañarnos 
en un día como este.
Durante el verano la Asociación organiza 
todo tipo de actividades lúdico – deportivas 
para que los usuarios se diviertan y relajen 
en un entorno controlado y seguro. 
Si eres una persona sensible a la que le 
interesa participar y ayudar a los demás, 
y quieres participar con nosotros como 
VOLUNTARIO ahora es el momento, 
necesitamos tu ayuda. Llamanos al 
620031540, envía correo a afaniadvinaros@
hotmail.com o visitanos en nuestro 
Facebook AfaniadVinaros.

La Escuela de Verano 
Afaniad se divierte en 

los Karts 

Vila-real, Onda, Benicarlo y Vinaròs han acogido las 
dos últimas etapas del circuito de tenis de nuestra 
provincia, con un balance sensacional para los 
alumnos de La Closa.
En el Club de campo de Onda, cuarta final 
consecutiva en benjamín masculino entre Álvaro 
Fuster y Gerard Guimerá, con triunfo para el 
vinarocense por 4-0/1-4 y 10-8 en el Súper Tiebreak 
de la tercera manga. En el apartado femenino 
Joana Miralles logró su cuarto campeonato 
consecutivo al imponerse 4-1/4-1 a la jugadora 
de Burriana, Andrea Bruguete, logrando alcanzar 
las semifinales en la misma categoría, Mar Vidal y 
Sebastián Chaler.
En el C.T Vila-real, Lara Cruselles alcanzó los cuartos 
de final en cadetes y Mark Zaragoza en alevín.
En Vinaròs, quinto triunfo consecutivo para 
Joana Miralles, en una final de casa, ya que la 
subcampeona fue Esperanza Franco, demostrando, 
junto a Mar Vidal, ser las mejoras jugadoras del 
circuito. En benjamín masculino, otra vez el clásico 
Fuster-Guimerá, en esta ocasión con victoria para 
el de Benicarló. De las finco finales disputadas 
entre ambos, tres victorias han sido para Álvaro 

y dos para Gerard, a falta de disputar el último 
torneo en el C.T Castellón, que decidirá el titulo de 
campeón del circuito 2012.
Destacar la buena actuación de Sebas Chaler que 
alcanzó los octavos de final en la más fuerte de las 
categorías.
Alevines y Cadetes jugaron en el C.T. Benicarló, 
donde Anabel Aran  alcanzó los cuartos de final al 
igual que Mark Zaragoza. En Cadete se adjudicó el 
torneo Maribel Roset frente a María del Mar Prados, 
una final que recordó a las de antaño cuando ambas 
jugadoras, formadas en el C.T La Closa quedaban 
campeonas en todo en la categoría benjamín.
Una vez finalizada la entrega de trofeos en el C.T 
Vinaròs, varios de los alumnos del C.T La Closa le 
hicieron entrega al campeón infantil Fran Blasco, 
del C.T Castellón, de una camiseta de la Escuela, 
para que la hiciera llegar a su hermano Pablo 
Blasco, uno de los mejores jugadores benjamines 
de la provincia, que la pasada semana sufrió un 
grave accidente de tráfico. Desde estas líneas le 
deseamos una pronta recuperación para poder, 
cuanto antes, disfrutar de su brillante tenis. 
¡ÁNIMO Pablo!

Seis títulos, balance de las últimas etapas del XXIX Circuito 
Provincial de Castellón

TENIS.  La Closa Vinaròs

Finalistas
Joana Miralles Cardona, campeona 
benjamín del XXIX Circuito Provincial
de Tenis de Castellón

TENIS.  
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CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS
Avinguda 29 de Setembre, 3 - 964 454 608

Horarí: Matins de 9.00 a 14.00h.
Tardes (de dilluns a dijous): de 17.00 a 19.30 h

Consell
Municipal
d’Esports

OFERTA D’ACTIVITATS

2012 - 2013
INSCRIPCIONS A PARTIR DEL

10 DE SETEMBRE

ESCOLES
ESPORTIVES
MUNICIPALS

NOVETAT!
PAGAMENT A L’OFICINA DEL CME

El passat divendres 24 d’agost va concloure el Campionat de 
Volei-Platja ”Ciutat de Vinaròs”, amb la realització de les finals 
de la modalitat de 2x2 i el lliurament de trofeus.
Aquest Campionat es va iniciar el dia 9 de juliol amb la competició 
de 3x3 amb la participació de 15 equips, i va finalitzar el passat 
dia 24 d’agost amb les finals de 2x2, on han participat 21 parelles.

Campionat de Volei-Platja  ”Ciutat de Vinaròs”
CME.   Consell Municipal d'Esports

CME Els guanyadors són:

Modalitat 3x3
1er Classificat: Delta Force
2on Classificat: Los Xipiriguanos
3er Classificat: Q live

Millor jugador: Gaspar Mateu

Modalitat 2x2
1er Classificat: Serigo - Adri
2on Classificat: Carri - Marc
3er Classificat: Javi - Adrian

Millor jugador: Sergio

El CME vol agrair l’organització de l’esdeveniment a Alberto i la col·laboració d’Angie i 
Carlos, així com de l’”espiquer” de la final i el lliurament de trofeus: Chiki. 
També vol agrair als patrocinadors del Campionat, que sense ells seria impossible: 
Peluqueria Hiraldo, Intersport Piñana Sports, Oscar’s, Art Crom i Bar Amistad. 
Gràcies a tots i fins l’any que ve!

Aquest dissabte 1 de setembre a les 16'00h tindrà lloc al Estadi 

Ciutat Esportiva l'encontre de futbol Vinaròs CF - CD Almazora
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Es comunica a les persones interessades a obtenir 
la targeta daurada per poder accedir al transport 
públic urbà de manera gratuïta,  que el proper dia  
que es durà a terme la  seva tramitació serà el 7 de 
setembre de 2012.
Requisits:

- Estar empadronat a Vinaròs.
- Tindre 65 anys complits
- Presentar el DNI original.

Lloc: Regidoria de Benestar Social, Pl. de Sant 
Antoni, 19-baix
Horari: de 10’00h. a 13’00h.

REGIDORIA DE BENESTAR SOCIAL

TRAMITACIÓ DE LA TARGETA DAURADA

Nombre del curso. Manipulador de alimentos
Duración: 14 horas
Dirigido a:
Desempleados
Trabajadores y autónomos (preferentemente del 
sector agrario)
Modalidad de impartición: presencial
Fechas y horario: Del 19 al 21 de septiembre
Días 19 y 20: de 9.00 a 14.00 horas
Día 21: de 9.00 a 13.00 horas
Lugar: Salón de actos de la Biblioteca Municipal, calle 
del Pilar, s/n
Plazas: 15 (se atenderán por orden de inscripción)
Plazo de inscripción: hasta el 14 de septiembre de 
2012
El curso es totalmente gratuito y está financiado 
por el Servicio Valenciano de Empleo y Formación 
y cofinanciado por el Fondo Social Europeo.
Más información e inscripciones:
Agencia de Desarrollo Local (ADL)
Ayuntamiento de Vinaròs
Calle de San Ramón, s/n
Tel. 964407700

LA CONCEJALÍA DE EMPLEO INFORMA

Realización del curso de manipulador 
de alimentos dirigido a desempleados, 

trabajadores y autónomos
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Con motivo de haber entrado en vigor, el pasado 26 de mayo de 2012, la nueva 
ordenanza reguladora de las instalaciones y ocupaciones de la vía pública del 
Ayuntamiento de Vinaròs, se concede un plazo de seis meses, a partir de la entrada en 
vigor de la misma, a los titulares de las actividades afectadas, para dar cumplimiento a 
las obligaciones establecidas en la misma.
La publicación de la misma la pueden encontrar en la pagina web del ayuntamiento 
(www.vinaros.es) o en el departamento de gobernación (C/ San Ramón, núm. 4).
Así mismo, se informa a las personas interesadas en obtener la autorización para la 
ocupación de la vía pública en el término municipal de Vinaròs, durante el ejercicio 2012, 
de la actividad de: 

EL AYUNTAMIENTO INFORMA

Instalación de mesas y sillas, expositores, 
toldos, (y otras ocupaciones de vía 
publica)
 
que deberán presentar su solicitud 
en el registro general de entrada del 
Ayuntamiento y adjuntar la siguiente 
documentación compulsada: 
PARA INSTALACIÓN DE MESAS Y SILLAS: 
Justificante de haber obtenido 
previamente la Licencia de Actividad, si 
procede,
Fotocopia del carnet de identidad o CIF,
Memoria descriptiva del tipo de ocupación 
que se va a realizar, Justificante  de haber 
abonado las tasas correspondientes, 
Plano en planta de distribución, con 
indicación de los elementos de mobiliario 

urbano existente en el área de influencia 
de la ocupación, con las acotaciones 
especificadas en cumplimiento del 
artículo 50 (ubicación y dimensiones de 
las terrazas) de la ordenanza reguladora 
de las instalaciones y ocupaciones de la 
vía pública, Compromiso de prestar fianza 
en la cuantía que se determinará en el 
autorización que se otorgue,
Relación de los elementos del mobiliario 
que se pretende instalar, con indicación 
expresa de su número, materiales y gama 
de colores, en los términos señalados en 
el Anexo I de la Ordenanza reguladora 
de las instalaciones y ocupaciones de la 
vía pública.
PARA INSTALACIÓN DE TOLDO: 
Descripción del toldo, plano y tasa 

SOLICITUD DE COMPLEMENTO ECONÓMICO 
PARA TITULARES DE PENSION NO 
CONTRIBUTIVA QUE RESIDAN EN UNA 
VIVIENDA ALQUILADA

Requisitos:

- Tener reconocida  una Pensión 
No Contributiva de Jubilación o 
Invalidez

- Carecer de vivienda en propiedad

- Ser titular de la vivienda de 
arrendamiento en la fecha de 
solicitud

- No tener relación de parentesco 
de hasta tercer grado con el 
arrendador de la vivienda alquilada

- Tener fijada su residencia 
habitual en la vivienda alquilada 
(arrendamiento no inferior a un 
año y haya  residido en la misma 
un periodo mínimo de 180 días 
anteriores a la fecha de la solicitud)

- Si dos o más personas tienen 
reconocida una pensión no 
contributiva, sólo tendrá derecho 
el que sea titular del contrato de 
arrendamiento (si son varios, el 
primero de ellos)

- El plazo de solicitud de este 
complemento para 2012 finalizará 
el 31 de agosto de 2012

Más información: 
Equipo Social Base. 
Plaza de San Antonio, 19
Tel.964 45 00 75

LA CONCEJALIA DE BIENESTAR SOCIAL 
INFORMA:

www.vinarosnews.net

www.vinarosnews.net
Seguiu al Vinaròs.News 

Empresa de Vinaròs busca...

Se requiere experiencia previa
y dominio hablado del valenciano y castellano
Interesados/as enviar c.v. a:
empresacomercialvinaros@gmail.com

. . . CO M E R C I A L
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ESQUELES
PUBLICITAT

ANIVERSARIS

Totes les imatges de les Festes a www.fotospai.com

www.vinarosnews.net

www.vinarosnews.net
Seguiu al Vinaròs.News 

Imprimimos
TU COLOR

Tel. 964 45 00 85 
webmaster@editorialantinea.com

Logotipos
Tarjetas
Folletos publicitarios
Flyers
Papelería de oficina
Cartas
Sobres
Facturas y albaranes
Puntos de libro ...
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TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333

Víctimes de la violència de génere
Taxi Arcadi (adaptat per a discapacitats)

016
674 700 700

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 20 h. 
Festius: 9.00,10.30, 12.00 i 20 h.
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h.
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
 CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso)
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO
 VINARÒS-MADRID

 MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO RES
 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30

 SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.45, 7.00, 7.45, 8.45, 9.45, 10.45, 
11.45, 12.45, 13.45, 14.45, 15.30, 15.45, 16.45, 17.45, 18.45, 
19.45, 20.45
Dissabtes, Diumenges i festius: 7.00, 7.45, 8.45, 10.45, 11.45, 
12.45, 15.30, 16.45, 17.45, 19.15
 TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 7.00, 8.00, 9.00, 10.00, 10.30, 
11.00, 12.00, 13.00, 14.00, 14.25, 14.45, 15.30, 17.00, 18.00, 
19.00, 19.05, 20.15, 21.15 i 23.15
Dissabtes, Diumenges i festius: 6.15, 7.00, 9.00, 10.00, 11.00, 
13.30, 14.00, 14.25, 15.00, 17.30, 19.00, 19.05, 21.00
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA (HORARI ESTIU)

 VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.35, 7.05, 7.20, 7.35, 7.50, 8.05, 8.20, 8.35, 9.05, 9.35, 10.05, 
10.35, 11.05, 11.35, 12.05, 12.35, 13.05, 13.35, 14.05, 14.35, 15.05, 
15.35, 16.05, 16.35, 17.05, 17.35, 18.05, 18.35, 19.05, 19.35, 20.05, 
20.35, 21.05, 21.35, 22.05, 22.35, 23.05, 23.35
*Els autobusos surten 5 minuts abans del Riu Servol

 PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 8.45, 9.15, 9.45, 10.15, 10.45, 11.15, 11.45, 12.15, 12.45, 
13.15, 13.45, 14.15, 14.45, 15.15, 15.45, 16.15, 16.45, 17.15, 17.45, 
18.15, 18.45, 19.15, 19.45, 20.15, 20.45, 21.15, 21.45, 22.15, 22.45, 
23.15, 23.45, 0.00, 0.15, 0.30, 0.45
. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. Lliber-
tat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. Lliber-
tat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704
1 Setembre ROCA c. Sant Francesc, 6

2 Setembre GUIMERÀ pl. Parroquial, 11

3 Setembre ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)

4 Setembre SANZ c. Pont, 83

5 Setembre VALLS zona turística nord, 11

6 Setembre MATEU c. Sant Francesc, 103

7 Setembre TORREGROSA av. Llibertat, 9

Parada: Av. Llibertat                         *Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

TRENS A BARCELONA DIRECCIÓ VALÈNCIA 
VINARÒS BARCELONAANADA

 8.30
 9.19
 11.00
 12.00
 15.00
 17.00
 19.17
 19.30

Alaris
Reg. Exp.
Talgo

Talgo

Talgo

Talgo

Alaris
Reg. Exp.

 10.30
 12.27
 12.52
 13.49
 16.49
 18.57
 22.31
 21.28

Sortida de

Talgo
Reg. Exp.

Talgo

Alaris
Alaris

Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.

TORNADATORNADA VINARÒSBARCELONA ANADA VINARÒS CASTELLÓ VALÈNCIA MADRID
 10.00
 10.35
 13.08
 14.05
 16.35
 17.00
 17.15
 19.55
 20.10

VALÈNCIA
 10.43
 11.34
 13.52
 14.51
 17.20
 17.59
 18.03
 20.48
 21.04

CASTELLÓ
 11.24
 12.31
 14.30
 15.38
 17.53
 18.54
 18.37
 21.28
 21.54

VINARÒS
Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

El Diariet no es fa responsable de canvis i/o errors en els horaris. Cal consultar-los a www.renfe.es o al telèfon: 902 24 02 02

Reg. Exp.
Reg.Exp.
TALGO
TALGO 
Alaris
Reg.Exp.
Alaris
TALGO
Reg.Exp.
TALGO
Reg.Exp.
TALGO

7.10
10.24
11.33
14.31
15.39
16.56
17.54
18.38
18.55
21.29
21.55
22.03

10.23

13.35
16.37
17.39

20.09
20.39
22.08
23.46

23.58

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

NO Dom

NO Sab

Domingo

ALVIA
Reg Exp.
Reg Exp.
Alaris
Reg.Exp
TALGO
TALGO
Reg.Exp.
ALVIA
TALGO
TALGO
Reg.Exp
Alaris

6.50
7.20
8.28
10.31
12.27
12.53
13.50
14.04
16.45
16.50
18.58
19.14
21.29

7.30
8.14
9.21
11.05
13.18
13.37
14.25
14.55
17.28
17.32
19.40
20.12
22.10

8.17
9.07
10.19
11.50
14.12
14.30
15.15
15.50
18.15
18.01
20.25
21.29
23.03

Diario

NO Sab/Dom

Sábados

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

10.25

20.32

TORTOSA
Arribada a

7.45
11.00

17.36

19.34

22.30

TARRAGONA
Arribada a

8.54

12.34
15.37
16.39

18.53
19.38
20.58
22.40

23.04
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